



studievereniging voor Politicologie
Postbus 9108
6500 HK Nijmegen
kantoor: Heyendaalseweg 141.00.150
internet: www.ismus.nl
e-mail info@ismus.nl
telefoon: 0243611659

1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28
29
30
31
32
33
34
35
36
37

Notulen 70^e Algemene Ledenvergadering d.d. 15 oktober 2019

Aanwezig:

Jeroen Mooijman, Erik Stoelinga, Jet Dunnewind, Rose Snijders, Boris de Geest, Jordi Uijens, Mike van Diemen, Irene Wilde, Tomas Jochoms, Jelmer Bruurs, Stefan Geene, Vera Koppelman, Fenne Saalmink, Anna van Rooijen, Maikel Janssen, Thomas de Jong, Jeroen Dols, Pol Muffels, Lars Meijer, Casper Veenhuysen, Bas Mandos, Ferdinand Schotman

Machtigingen:

Maaïke Vink machtigt Fenne Saalmink
Ruben Meijerink machtigt Bas Mandos
Borg Muller machtigt Casper Veenhuysen
Jeroen Dols machtigt Jordi Uijens

Stemgerechtigde aanwezigen: 22

Stemgerechtigde machtigingen: 4

Stemgerechtigden totaal: 26

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen Agenda
3. Mededelingen
4. Bespreking notulen 69e ALV
5. Vaststelling notulen 69e ALV
6. Bespreking beleidsplan XIXe bestuur
7. Stemming beleidsplan XIXe bestuur
8. Bespreking begroting XIXe bestuur
9. Stemming begroting XIXe bestuur
10. W.V.T.T.K
11. Rondvraag
12. Sluiting

Opening:

Jeroen Mooijman opent de vergadering om 20:07
Conform de motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied.

38
39 **Vaststellen Agenda**
40 De agenda wordt per acclamatie aangenomen.
41
42 **Mededelingen**
43 Jeroen Mooijman leest de feitjes van de dag voor.
44
45 **Bespreking notulen 69e ALV**
46 *Pagina 1-14*
47 Geen opmerkingen.
48
49 *Geheel:*
50 Tomas Jochoms zegt dat de notulen er goed uitzien. Hij zegt dat hij hier zelf altijd moeite mee had en
51 dat hij graag de secretaris wil bedanken.
52 Jordi Uijens bedankt Erik voor de notulen en complimenteert hem met zijn eerste stukje. Ook
53 bedankt hij Bas alsnog voor de notulen van de 68e ALV.
54 Bas Mandos bedankt Jordi
55
56 Vanwege het ontbreken van paginanummers in de notulen worden de notulen besproken middels
57 het voorlezen van de eerste woorden linksboven op de pagina's.
58
59 **Vaststellen notulen 69e ALV**
60 De notulen van de 69e ALV worden per acclamatie vastgesteld
61
62 **Bespreking beleidsplan XIXe bestuur**
63 *Kaft*
64 Jordi Uijens vraagt hoe het bestuur op de slogan is gekomen en wat de gedachte erachter is.
65 Jeroen Mooijman zegt dat ismus 18 wordt en dat deze volwassenwordig gevierd gaat worden
66 middels een open feest. Hij zegt dat dit veel voorkomt in het beleidsplan en zodoende extra
67 aandacht kon krijgen middels de slogan. Ten slotte wordt het thema duurzaamheid ook tegelijkertijd
68 benadrukt aangezien de slogan insinueert dat de vereniging door duurzaam te leven ook lang leeft.
69
70 *Pagina 4*
71 Jelmer Bruurs zegt dat in de eerste zin van alinea 3 staat dat masterstudenten vaak hun binding
72 verliezen, maar dat hij dit niet zo ervaart.
73 Jeroen Mooijman zegt dat naar zijn inzien er vaker imsi uit andere jaarlagen dan de master bij
74 activiteiten aanwezig zijn. Hij zegt dat het wel kan dat dit een verkeerde inschatting is, maar dat het
75 uitgangspunt van het bestuur is dat masterstudenten vaak hun heil elders zoeken.
76 Jordi Uijens zegt dat in de tweede alinea staat dat we de duurzaamheidsconvenance willen
77 ondertekenen. Hij vraagt zich af of hier verplichtingen aan vast zitten en wat de inhoud precies is.
78 Jeroen Mooijman zegt dat dat het een intentieverklaring betreft en derhalve geen bindende inhoud
79 heeft. De convenance bevat ideeën om met kleine stapjes de universiteit te verduurzamen. Dit zijn
80 ideeën als minder flyeren, minder printen en minder te vliegen.
81 Jordi Uijens vraagt nogmaals of het dus niks bindends is.
82 Jeroen Mooijman herhaalt dat het niet bindend is, maar slechts een intentieverklaring.

83 Jordi Uijens zegt dat iemand die hem gemachtigd heeft graag wil weten of er gedacht is aan het
84 handhaven van de afschaffing van papieren bekertjes. Ook wil diegene weten of het feit dat er niks in
85 het beleidsplan staat over het niet eten van vlees bij eetacties omdat het plan is om wel vlees te
86 gaan eten bij eetacties.

87 Jeroen Mooijman zegt dat de papieren bekertjes zullen worden vervangen door hard-plasticen,
88 herbruikbare bekertjes. Deze bekertjes kunnen ook gebruikt worden voor mensen die koffie komen halen
89 en die elders op de universiteit willen nuttigen.

90 Bas Mandos zegt dat hij het tof vindt dat er minder geprint gaat worden, maar hij vraagt zich af
91 waarom de posters nog wel geprint worden.

92 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur de posters belangrijk vinden vanwege de promotie en de
93 aankleding van de kamer.

94

95 *Pagina 5*

96 Tomas Jochoms zegt dat in de eerste zin van de tweede alinea staat dat het bestuur aandacht wilt
97 besteden aan studieverbreedende en formele activiteiten. Hij merkt op dat dit volgens hem aardig
98 gelukt is tot nu toe. Hij zegt dat in zijn bestuursjaar hij samen met Ruud Penders het IAPSS naar
99 Nijmegen heeft gehaald. Sindsdien is ismus weer uit het IAPSS gestapt wat hij betreurt. Hij vraagt
100 wat wij bedoelen met het kijken naar de mogelijkheden om weer toe te treden tot het IAPSS.

101 Jeroen Mooijman zegt dat hij deze discussie graag wilt verplaatsen naar het stuk over
102 internationalisering, aangezien dit daar verder wordt toegelicht.

103 Jelmer Bruurs zegt dat hij het goed vindt dat er wordt nagedacht over de AVG. Hij zegt dat het hem
104 opviel dat er nog steeds af en toe papieren inschrijflijsten op de kamer hangen. Hij vraagt zich af of
105 het bestuur van plan is om altijd de AVG te volgen zodat hier geen problemen door veroorzaakt
106 kunnen worden, of dat het bestuur af en toe toch kiest voor het gemak en daardoor “illegaal” bezig
107 is.

108 Jeroen Mooijman antwoordt dat het bestuur in het begin van het collegejaar nog niet echt bezig was
109 met de AVG, maar nu met hulp van Bas meer. Het standpunt van het bestuur is dat als we ons ervan
110 bewust zijn dat iets in strijd is met de AVG wij dit anders zullen aanpakken.

111 Jordi Uijens vraagt of het in strijd is met de AVG als iemand zelf vrijwillig zijn naam en emailadres op
112 een lijst zet.

113 Bas Mandos antwoordt dat dit zo is, tenzij er een digitaal alternatief is.

114 Jordi Uijens vraagt of de manier waarop de inschrijvingen voor de commissies geregeld waren dan
115 conform de AVG was.

116 Bas Mandos antwoordt dat dit naar zijn weten zo is.

117 Tomas Jochoms vraagt waarom bij inschrijflijsten ook de telefoonnummers en emailadressen
118 opgeschreven moeten worden, aangezien deze ook in het ledenbestand terug zijn te vinden.

119 Jeroen Mooijman geeft aan dat Bas Mandos hier waarschijnlijk antwoord op kan geven.

120 Bas Mandos zegt dat je in principe je gegevens voor een bepaald doel geeft. Elke keer dat je
121 voor een ander doel opnieuw die gegevens nodig hebt je deze ook opnieuw moet vragen. Vandaar
122 dat je bijvoorbeeld bij de reis niet alle gegevens zo maar aan de vliegmaatschappij mag doorgeven,
123 maar dat je de gegevens nogmaals moet vragen. De gegevens zijn dus doelgebonden.

124 Irene Wilde zegt dat zij het een goed idee vindt als de lijsten op de kamer er ingehouden worden
125 aangezien sommige mensen overgehaald worden om zich ergens voor in te schrijven als ze zien wie
126 zich nog meer hebben ingeschreven. Ook kan je die lijst bij mensen onder de neus drukken.

127 Tomas Jochoms geeft aan dat hij zelf zich ook onder druk heeft ingeschreven en dat hij het op dat
128 gebied met Irene eens is dat dit werkt. Hij merkt op dat er wel naar gekeken moet worden of dit AVG
129 technisch wel verantwoord is.

130 Ferdinand Schotman vraagt of er meer verteld kan worden over het open feest, zoals waar het is,
131 hoeveel mensen er verwacht worden en hoe de aankleding eruit zal zien.

132 Jeroen Mooijman zegt dat in samenwerking met Malle Babbe 4 februari als datum is geprikt. Hij zegt
133 dat het idee is om heel ismus uit te nodigen en verder te adverteren bij de broertjes- en
134 zusjesverenigingen. Qua aankleding wordt er gedacht aan iets feestelijks, maar dit is ook aan de
135 commissie.

136 Tomas Jochoms zegt dat hij het idee superleuk vindt, maar hij vraagt zich af waarom voor Malle
137 Babbe is gekozen.

138 Jeroen Mooijman zegt dat dit ons eerste open feest betreft en dat we daardoor niet wisten of we
139 een grotere locatie zouden vol krijgen. Hierdoor bleven de kleinere kroegen over en Malle Babbe
140 leek het bestuur qua formaat goed.

141 Tomas Jochoms zegt dat naast hem iemand de hele tijd door hem heen praat.

142 Jeroen Mooijman vraagt waar diegene zich dan bevindt, aangezien hij niemand ziet.

143 Tomas Jochoms zegt dat er best een aantal mensen af kunnen komen en dat het dus ook qua
144 sponsoring interessant kan zijn. Hij vraagt zich af in hoeverre hierover is nagedacht.

145 Boris de Geest zegt dat hier niet naar is gekeken.

146 Tomas Jochoms zegt dat het een goede optie is om bijvoorbeeld de prijzen van bier te bespreken.

147 Boris de Geest zegt dat hier waarschijnlijk wel speciale prijzen voor komen.

148 Bas Mandos zegt dat het misschien slim is om ook aan andere verenigingen advies te vragen
149 aangezien Malle Babbe hem te klein lijkt.

150 Jeroen Mooijman zegt dat er langs is gegaan bij Synergy aangezien die ervaring hebben met open
151 feesten. Hij zegt dat Synergy een aantal handige tips heeft gegeven en ons Malle
152 Babbe hebben aangeraden maar dat we dit idee zelf ook al hadden.

153

154 *Pagina 6*

155 Jelmer Bruurs zegt dat het hem opvalt dat het bestuur zegt dat ze allemaal tweedejaars zijn, maar er
156 toch voor wordt gekozen om hetzelfde beleid te maken op alle niet eerstejaars.

157 Jeroen Mooijman zegt dat dit komt omdat de oudere jaarlagen door elkaar lopen aangezien niet
158 iedereen nominaal loopt met studeren. Eerstejaars zijn apart omdat ze net binnenkomen bij ismus
159 terwijl tweede- en derdejaars niet super veel verschillen. Vooral qua bereik online en in persoon
160 verschilt het beleid niet superveel.

161 Tomas Jochoms zegt dat hij het leuk vindt dat we het welcome back diner gaan doen. Hij zegt dat dit
162 vorig jaar is weggevallen wegens te weinig animo maar dat het idee hem leuk lijkt.

163 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur kijkt naar een nieuwe invulling, bijvoorbeeld gezamenlijk
164 koken.

165 Jelmer Bruurs vraagt of dit als k-o-o-k bedoeld wordt.

166 Jeroen Mooijman zegt dat dit zo is, tenzij voor een andere aanvulling meer animo is.

167 Tomas Jochoms zegt dat de studentenkerk een leuke locatie is.

168 Irene Wilde voegt daar aan toe dat door het etentje op een centraal punt op de campus te houden
169 er een minder grote drempel is om mee te doen dan als het bij iemand thuis wordt georganiseerd.

170 Tomas Jochoms voegt daar weer aan toe dat het ook leuk is om de mensen die in het buitenland
171 zitten, en derhalve niet in de whatsapp groep zitten, een mail te sturen met de informatie over het
172 welcome back diner.

173 Fenne Saalmink zegt dat ze leest dat het bestuur van plan is om middagactiviteiten die aansluiten op
174 het rooster van eerstejaars wil organiseren. Ze zegt dat de lacrosse activiteit van gister niet bijzonder
175 succesvol was.

176 Jeroen Mooijman zegt dat dit een beetje ongelukkig gepland was. Het was wel erg leuk, maar het
177 bestuur was naar eigen inzien iets tekort geschoten in de promotie. Ook is er voor sport wellicht
178 minder animo, maar we zoeken de schuld vooral bij onszelf in verband met de promotie.

179 Fenne Saalmink vraagt voor welke activiteiten er dan wel animo is.

180 Jeroen Mooijman antwoordt dat het bowlen goed bezocht was, en dat verder gedacht kan worden
181 aan lunchlezingen of informele activiteiten.

182 Jelmer Bruurs merkt op dat er wordt gezegd dat de tegenvallende opkomst lag aan de promotie of
183 het feit dat het een sportactiviteit was, maar hij zegt dat sommige mensen gewoon niet konden door
184 het tijdstip.

185 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur dit ook al gemerkt had. Veel masterstudenten vonden de
186 activiteit wel leuk maar hadden een verplicht werkcollege, hier hadden we beter op moeten letten.
187 Hij zegt dat we vooral hebben gekeken naar eerstejaars en niet naar ouderejaars en
188 masterstudenten en dat hier in het vervolg beter op gelet zal worden.

189 Jelmer zegt dat hij zich meent te herinneren dat voor dit tijdstip is gekozen voor de mensen die niet
190 in Nijmegen wonen. Hij zegt dat als een activiteit rond 20:00 begint mensen ook na die activiteit nog
191 naar huis kunnen.

192 Jeroen Mooijman zegt dat de afweging meer was dat deze leden niet vier uur lang hoeven te
193 wachten op een activiteit, aangezien dit vaak een grote drempel is om naar activiteiten te gaan. Hij
194 zegt dat er gekeken zal worden of dit beter aangepakt kan worden.

195 Jelmer Bruurs zegt dat in de laatste zinnen staat dat er gepolst wordt of desbetreffende ismi zich nog
196 door ismus bediend voelen. Hij vraagt zich af hoe dit gedaan zal worden.

197 Jeroen Mooijman zegt dat dit voornamelijk door middel van persoonlijk contact gedaan zal worden,
198 dus door het gesprek aan te gaan.

199 Jelmer Bruurs merkt op dat juist mensen die niet op de ismuskamer of bij activiteiten aanwezig zijn
200 zich niet bediend voelen. Hij vraagt hoe we dat gaan oplossen.

201 Jeroen Mooijman zegt dat je ook in college mensen kan aanspreken. Ook kunnen andere
202 ouderejaars gevraagd worden om dit voor ons te vragen.

203 Irene Wilde zegt dat het een idee kan zijn om te kijken of docenten lezingen kunnen promoten door
204 het te benoemen bij colleges, aangezien zo ook een andere groep studenten aangesproken kan
205 worden.

206 Jeroen Mooijman bedankt Irene voor de tip.

207

208 *Pagina 7*

209 Ferdinand Schotman zegt dat in het stukje over (pre-)master studenten staat dat sommige mensen
210 die bij de NSM welcome day waren wel in een commissie wilden. Hij vraagt zich af of dit gelukt is.

211 Jeroen Mooijman zegt dat dit gelukt is aangezien er twee van deze leden in de (pre-
212)mastercommissie zitten. Een andere persoon is de kamer opgekomen om te vragen of wij iets met
213 de film Brexit: The Uncivil War wilden doen waardoor het idee voor de Movie Night is ontstaan.

214 Hieraan is te merken dat pre-master studenten best actief willen zijn bij ismus.

215 Tomas Jochoms zegt dat hij de filmavond erg gezellig vond, waarvoor props. Hij heeft een vraag over
216 pre-master studenten, aangezien er staat dat er gedacht kan worden aan carrièregerichte
217 activiteiten. Dit gaat dus vooral over inkomende pre-master studenten en niet de uitgaande
218 pre-master studenten die doorgaan met een master en dus ook betrokken kunnen worden. Hij vraagt
219 of hier aan gedacht is.

220 Jeroen Mooijman zegt dat hier niet aan gedacht is.

221 Tomas Jochoms zegt dat het een tip aan Rose is om hier alsnog naar te kijken.

222 Jelmer Bruurs zegt dat hij het opmerkelijk vindt dat pre-master en master studenten onder hetzelfde
223 kopje vallen aangezien er wel verschil tussen de groepen bestaat. Zo volgen pre-masterstudenten
224 bachelorvakken terwijl master studenten al verder gespecialiseerd zijn. Hij vraagt waarom dit dan als
225 een groep wordt gezien.

226 Jeroen Mooijman zegt dat dit is omdat er zowel pre-masterstudenten als masterstudenten
227 instromen die voor het eerst in Nijmegen of bij de studie komen. Ten tweede is de groep pre-
228 master- en masterstudenten die al studeerden en nog niet bereikt zijn vrij lastig alsnog te
229 enthousiasmeren. De nieuwe pre-master studenten zijn vaak gericht op de studie, en willen dus
230 misschien dingen er naast doen. We hadden dit in twee kopjes kunnen doen, maar aangezien er
231 waarschijnlijk behoefte is aan dezelfde soort activiteiten is het in een kopje gedaan.

232

233 *Pagina 8*

234 Jordi Uijens zegt dat hij heeft gehoord dat bij de lacrosse activiteit misschien de promotie te kort van
235 tevoren is begonnen. Er staat in het beleidsplan dat activiteiten een week van tevoren op Facebook
236 worden geplaatst, maar hij vindt dit te weinig. Ook de KAAL pas zes dagen van tevoren aankondigen
237 is niet goed naar zijn idee, aangezien sommige mensen verder vooruit plannen. Hij raadt hierdoor
238 aan om activiteiten twee weken van tevoren online te zetten.

239 Jeroen Mooijman zegt dat deze week is gebaseerd op de deadline van UnitP, die twee weken voor
240 aanvang van de activiteit is. Hij zegt dat er wordt gestreefd om minimaal een week van tevoren de
241 activiteit online te hebben maar dat dit ook eerder gedaan wordt.

242 Mike van Diemen zegt dat bij de nulmeting van UnitP is besproken dat zij ook eerder dan een week
243 van tevoren de poster af kunnen hebben.

244 Irene Wilde voegt hier aan toe dat zodra UnitP alle informatie heeft de poster gemaakt kan worden.
245 Ze zegt dat de streeftijd van een week van tevoren ervoor zorgt dat je het voor jezelf uitstelt en dat
246 dit met een streeftijd van twee weken misschien minder geldt.

247 Ferdinand Schotman zegt dat mocht UnitP later zijn de informatie ook via Whatsapp gedeeld kan
248 worden.

249 Tomas Jochoms zegt dat de posters niet leidend moeten zijn aangezien evenementen ook zonder
250 poster online gegooid kunnen worden. Tegelijkertijd snapt hij dat je sommige evenementen
251 maanden van tevoren kan plannen en andere niet. Hij is er mee eens dat de minimale streeftijd van
252 een week er voor zorgt dat het op tijd online staat.

253 Jeroen Mooijman zegt dat het meegenomen wordt.

254 Jordi Uijens zegt dat hij in plaats van horen dat het wordt meegenomen een toezegging dat de
255 streeftijd twee weken wordt wil horen.

256 Rose Sniijders zegt dat je ook afhankelijk bent van commissies en dat deze ook tijd nodig hebben om
257 op te starten. In November zal een streeftijd van twee weken dus waarschijnlijk ook niet gaan
258 lukken, aangezien commissies dan niet genoeg tijd hebben om de activiteiten te organiseren.

259 Tomas Jochoms zegt dat je afhankelijk bent van een heleboel factoren, maar dat je juist commissies
260 kan sturen. Hij zegt dat je daar hard in kan zijn of minder hard, maar dat het uiteindelijk Roses
261 verantwoordelijkheid als commissaris interne betrekkingen blijft om te zorgen dat de deadline
262 gehaald wordt.

263 Jeroen Mooijman zegt dat het het streven van het bestuur blijft om een week van tevoren de
264 activiteit online te hebben.

265 Jelmer Bruurs zegt dat als je tegen iedereen zegt dat de deadline een week van tevoren is, er maar
266 een ding fout hoeft te gaan en je dan de deadline niet haalt. Het feit dat je van veel factoren
267 afhankelijk bent is dus juist een goed argument om de deadline naar twee weken te halen.

268 Rose Sniijders zegt dat de banner aan het begin van de maand altijd online staat, dus dat mensen ook
269 daarop kunnen zien wanneer de activiteiten zijn.

270 Jordi Uijens zegt dat er dus geen argumenten tegen de streeftijd van twee weken te verzinnen zijn.
271 Hij zegt dat de ALV ook niet het bestuur gaat afschieten mocht deze streeftijd een keer niet gehaald
272 worden.

273 Jeroen Mooijman zegt toe dat de streeftijd twee weken wordt.

274 Irene Wilde zegt dat er meer aandacht kan naar de banner. Ze zegt dat ze daarop kon zien wanneer
275 bijvoorbeeld de KAAL was en daarom al dit in haar agenda kon zetten. Ze zegt dat het bestuur hier
276 ook al activiteiten kunnen zetten als die nog niet volledig zijn uitgewerkt.

277 Jeroen Mooijman zegt dat de banner ook op Instagram is gedeeld, maar dat het bestuur dit
278 prominenter zal aangeven.

279 Tomas Jochoms zegt dat dit een goed punt is en dat de banner ook in de Whatsapp groep gedeeld
280 kan worden. De veranderde streeftijd is niet omdat het bestuur beter haar best moet doen, maar
281 omdat de leden hebben ervaren dat activiteiten organiseren niet altijd even soepel gaat. Daarom
282 vindt hij het handig om iets strakker te plannen, omdat uit zijn eigen ervaring blijkt dat het nog wel
283 eens mis kan gaan.

284 Bas Mandos zegt dat hij leest dat Facebook een makkelijk overzicht biedt van de activiteiten, maar
285 dat hij zelf niet alles daarvan kan zien. Hij zegt dat er nu vrij weinig druk achter de promotie zit,
286 aangezien het bij een uitnodiging blijft. Hij zegt dat er misschien meer opkomst is voor activiteiten
287 als er meerdere herinneringen worden gedeeld.

288 Jeroen Mooijman bedankt Bas voor de tip.

289 Ferdinand Schotman zegt dat hij leest over collegepraatjes. Hij vraagt in hoeverre het streven van
290 een praatje per maand per jaarlaag is gelukt.

291 Jeroen Mooijman zegt dat dit deze maand niet goed is gelukt. Hij zegt dat dit na de tentamens zal
292 verbeteren. Ook zal er dan worden gekeken naar hoe collegepraatjes bij masterstudenten kunnen
293 worden ingevuld.

294

295 *Pagina 9*

296 Mike van Diemen zegt hij bij het kopje 'Instagram' leest over de verhaalfunctie en sfeerimpressies.
297 Hij zegt dat nu vooral de posters worden gepost.

298 Jet Dunnewind zegt dat dit niet consequent gebeurt.

299 Mike van Diemen zegt dat zijn vraag is dat het bestuur aangeeft dat ze de pagina er actief uit willen
300 laten zien. Het lijkt het daarom leuk als er ook sfeerimpressies op staan.

301 Jet Dunnewind zegt dat je stories op Instagram ook kan opslaan en dus zo een interactief overzicht
302 kan maken.

303 Jeroen Mooijman zegt dat er vandaag ook een post van lacrosse op is gezet, wat een voorbeeld is
304 van het feit dat je ook mensen en sfeerimpressies ziet.

305 Casper Veenhuysen zegt dat hij vindt dat er leuke dingen worden gepost op Instagram, maar dat hij
306 de berichtjes af en toe een beetje passief-agressief vindt.

307 Jet Dunnewind zegt dat het bestuur er op zal letten.

308 Fenne Saalmink zegt dat ze graag haar complimenten wil uitspreken naar Jet, aangezien vorig jaar de
309 vraag kwam of er meer sfeerimpressies op Instagram konden komen en dat dit nu is gelukt,
310 waarvoor haar complimenten.

311 Tomas Jochoms zegt dat hij een vraag over de Heraut heeft. Hij zegt dat het laten drukken van de
312 Heraut hem in strijd lijkt met de duurzaamheidsconvenance. Hij vraagt hoe dit gecombineerd wordt.

313 Jeroen Mooijman zegt dat hier niet echt over na is gedacht. Hij zegt dat er gekeken kan worden naar
314 een kleinere oplage, maar dat dit wellicht ten koste zal gaan van een aantal lezers. Dit lijkt hem
315 zonde, aangezien de Heraut wel belangrijk is om ook leden met minder aansluiting bij ismus
316 betrokken te houden.

317 Jelmer Bruurs zegt dat hij Jeroen hoorde zeggen dat de Heraut belangrijk is en daarom geprint blijft
318 worden. Hij vraagt of de ALV stukken dan als minder belangrijk worden gezien aangezien die minder
319 geprint gaan worden.

320 Jeroen Mooijman zegt dat de ALV stukken ook gemaïld worden, dus dat deze sowieso bij de leden
321 terecht komen.

322 Irene Wilde zegt dat leden de ALV stukken ook lezen met een doel, terwijl de Heraut ook vluchtig
323 informeel kan worden ingekeken als ze hem toevallig zien liggen.

324 Fenne Saalmink vraagt of de Heraut ook online wordt gepubliceerd.

325 Bas Mandos antwoordt dat dit momenteel niet gebeurt. Dit was ooit wel het geval, maar daar is de
326 redactie mee gestopt nadat ze een boete hadden gekregen wegens portretrechten schending. Dit
327 zou wel weer kunnen gebeuren, maar hij is bang dat als de Heraut alleen online gepubliceerd wordt
328 minder mensen hem gaan lezen.

329 Mike van Diemen zegt dat hij merkt dat de discussie nu vooral gaat tussen het of wel printen van de
330 Heraut, maar dat er nog veel mogelijke tussenoplossingen zijn. Zo kan er gekeken worden naar het
331 printen in zwart-wit of het printen in mindere oplage. Hij zegt dat er nu aardig wat Herauts blijven
332 liggen. Hij geeft het bestuur mee om ook naar tussenoplossingen te kijken.

333 Jeroen Mooijman zegt dat hier zeker in overleg met de redactie naar gekeken zal worden. Hij geeft
334 aan dat de opmerking over duurzaamheid en de huidige oplage zeker terecht is.

335 Jordi Uijens zegt dat aangezien er wordt aangegeven dat veel mensen de Heraut slechts vluchtig
336 doorlezen, de vraag gesteld kan worden wat het nut is van het printen van de Heraut. Hij snapt
337 waarom ALV stukken niet meer geprint worden en adviseert om daar ook naar te kijken bij de
338 Heraut.

339 Casper Veenhuysen vraagt wat de huidige oplage van de Heraut is.

340 Bas Mandos antwoordt 125.

341 Jelmer Bruurs zegt dat deze discussie eerder gevoerd is. Hij zegt dat hij zich meent te herinneren dat
342 de huidige oplage de minimale is, en het dus of deze oplage is of helemaal geen. Hij zegt dat hij dit
343 niet zeker weet.

344 Casper Veenhuysen vult aan dat een lagere oplage relatief veel duurder was.

345 Tomas Jochoms zegt dat hij veel goede ideeën hoort en dat geld volgens hem niet per se een issue is.
346 Hij geeft aan dat hij de Heraut niet afgeschaft hoeft zien worden en vraagt of de Heraut ook
347 bijvoorbeeld bij collepraatjes verspreid wordt.

348 Bas Mandos antwoordt dat dit vorig jaar slecht gegaan is.
349 Tomas Jochoms zegt dat je moet voorkomen dat de oplage blijft liggen. Hij zegt dat ismus in zijn jaar
350 een boete heeft gekregen wegens het schenden van de auteursrechten, waardoor de discussie
351 kwam over de vraag of de Heraut ook online gepubliceerd dient te worden. Hij zegt dat het enige
352 wat je aan de redactie moet meegeven dan is om auteursrechterlijke foto's te vermijden. Ook geeft
353 hij aan dat het oude domein van de Heraut misschien nog zelfs wel bestaat. Hij adviseert het bestuur
354 om hier naar te kijken.
355 Bas Mandos zegt dat er in het beleidsplan staat dat sponsors hun logo in de Heraut kunnen zetten,
356 maar dat dit meer gaat over sponsoring. Hij mist een stuk voor de interne promotie.
357 Jeroen Mooijman zegt dat dit zal worden toegevoegd.
358 Jordi Uijens zegt dat er zo gestemd gaat worden over het stuk in het algemeen. Hij wil daarom weten
359 wat er concreet aangepast gaat worden.
360 Jeroen Mooijman antwoordt dat er gedacht moet worden aan het toevoegen van de ismus agenda in
361 de Heraut, evenals het woordje van de voorzitter waarmee interesse gewekt kan worden.
362 Fenne Saalmink zegt dat ze de afgelopen ismail leuk vond mede door de poll die er in zat. Ze vraagt
363 zich af wat er uit deze poll gekomen is.
364 Erik Stoelinga zegt dat op basis van de poll, die door 93 mensen is ingevuld, is gebleken dat de
365 meeste mensen de ismail slechts vluchtig lezen. Hij zegt dat hij vermoedt dat dit mede komt doordat
366 er beste lange stukken tekst in de ismail staan, die ook nog in het Engels vertaald staan. Hij geeft aan
367 dat hij dit in het vervolg gaat inkorten.
368 Mike van Diemen zegt dat hij Erik hoorde zeggen dat de mail lang wordt doordat alles in het Engels
369 vertaald wordt. Hij vraagt zich af of er niet twee verschillende mails gestuurd kunnen worden.
370 Erik Stoelinga zegt dat dit veel moeite zou zijn aangezien het niet in het systeem staat wie er
371 Engelstalig is en wie niet.
372 Tomas Jochoms zegt dat dit inderdaad niet is bijgehouden afgelopen jaren en dus veel moeite is.
373
374 *Pagina 10*
375 Jordi Uijens zegt dat hij een vraag heeft namens iemand die hem gemachtigd heeft. Hij stelt deze
376 vraag met een accent dat Limburgs zou moeten zijn. De vraag is: op welke manier gaat Snapchat
377 anders ingezet worden dan de verhalen op Instagram, en zijn daar cijfers over?
378 Irene Wilde vraagt of er daar ook dubbele mensen tussen zitten.
379 Jeroen Mooijman zegt dat de Snapchatverhalen iets informeler zullen zijn, bijvoorbeeld bij borrels
380 etc.
381 Jet Dunnewind zegt dat die cijfers eventueel opgezocht kunnen worden, maar dat dit tijd kost.
382 Fenne Saalmink vraagt of we met de beide sociale media kanalen verschillende mensen bereiken. Als
383 dit niet zo is vind ze het namelijk vrij nutteloos.
384 Jet Dunnewind geeft aan dat dit vast bij een aantal mensen het geval is, maar dat het weinig tijd kost
385 en het leuk is om te doen waardoor het mooi meegenomen is.
386 Jeroen Mooijman voegt hier aan toe dat er op Snapchat persoonlijk gereageerd kan worden.
387 Jelmer Bruurs zegt dat hij een opmerking heeft over het kopje persoonlijk contact. Hij zegt dat het
388 goed is dat er wordt benoemd dat de kamer meestal open is van 11-16 aangezien dat vaak voorkomt
389 en de kamer dus niet alleen in de pauze open is zoals op de site staat. Hij vraagt of er is gekeken naar
390 de mogelijkheid om meer bestuursmaanden te ontvangen als compensatie voor deze langere
391 openingstijden aangezien het bestuur daardoor aantoonbaar meer tijd kost.
392 Jeroen Mooijman zegt dat dit een goed idee is.

393 Jelmer Bruurs geeft het bestuur mee om er naar te kijken. Hij zegt ook dat het op de site gezet kan
394 worden.

395 Irene Wilde zegt dat ze daar op witl aanvullen dat het haar een goed idee lijkt dat tijdens collegevrije
396 weken er op sociale media gedeeld wordt wanneer de kamer open is en wanneer niet, zodat mensen
397 die op de universiteit aan het studeren zijn dit weten.

398 Tomas Jochoms geeft aan dat hij een vraag over LinkedIn heeft. Hij zegt dat LinkedIn de afgelopen
399 jaren niet heel intensief is gebruikt, mede doordat we als vereniging niet heel interessant zijn voor
400 externen. Zijn vraag/opmerking is dan ook dat veel ismi wel op zoek zijn naar stages en dat hier voor
401 ismus mogelijk een sleutelrol ligt. Hij geeft het bestuur mee om hier naar te kijken.

402 Jeroen Mooijman zegt dat het nu voorkomt dat als we stages of vacatures doorgestuurd krijgen we
403 deze delen via LinkedIn. Hij zegt dat er ook kan worden gekeken naar de mogelijkheid om zelf op
404 zoek te gaan naar stages/vacatures.

405 Irene Wilde zegt dat het wel duidelijk moet worden gemaakt dat de vacatures niet van ismus zijn
406 maar alleen gedeeld worden door ismus.

407 Tomas Jochoms heeft een vraag over Snapchat. Hij zegt dat tijdens zijn intro de account rouleerde
408 tussen de verschillende introgroepjes en dat dit heel leuk was. Hij zegt dat in het beleidsplan staat
409 dat de foto's kwalitatief niet goed genoeg zijn voor de site en Facebook maar dat hij aanraad om hier
410 alsnog veel mee te doen.

411 Irene Wilde zegt dat in haar jaar ook de account aan anderen werd "gegeven" en dat dit een leuke
412 manier is om andere beelden te krijgen.

413 Tomas Jochoms zegt dat dit inderdaad leuk is, maar dat het wel belangrijk is om het wachtwoord
414 dan vaak te veranderen.

415 Jordi Uijens zegt dat hij een vraagje heeft. Hij vraagt wat er gedaan zal worden met kwalitatief goede
416 foto's.

417 Jeroen Mooijman zegt dat deze opgeslagen zullen worden.

418 Irene Wilde vraagt of dit dan gaat om aantal pixels of compositie.

419 Jeroen Mooijman zegt beide.

420 Tomas Jochoms vraagt wie beslist wat kwalitatief goede foto's zijn.

421 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur dit doet.

422

423 *Pagina 11*

424 Jordi Uijens geeft zijn complimenten voor de keuze om het Twitteraccount te verwijderen aangezien
425 hij al langere tijd zegt dat Twitter een dood medium is.

426 Jelmer Bruurs zegt dat hij de punten snapt, maar dat hij het niet eens is met Jordi dat Twitter een
427 dood medium is.

428 Jeroen Mooijman geeft aan dat hij zelf Twitter veel gebruikt en dat het inderdaad geen dood
429 medium is, maar dat het vooral niet geschikt is voor ismus.

430 Tomas Jochoms zegt dat hij vindt dat je de Twitteraccount zeker niet moet verwijderen. Hij zegt dat
431 veel voor ismus interessante mensen Twitter juist veel gebruiken. Hij vindt dat het bestuur juist
432 actief de rol moet vervullen om de Twitteraccount weer te gebruiken en aantrekkelijk te maken.

433 Jeroen Mooijman zegt dat hier over nagedacht is maar dat er van af is gezien omdat anders de
434 account alleen wordt gehouden voor sprekers en politici en zodat zij iets kunnen retweeten.

435 Tomas Jochoms zegt dat je wel vindbaar moet zijn.

436 Jeroen Mooijman zegt dat mensen dan een dode account vinden.

437 Tomas Jochoms zegt dat je jezelf in de voet schiet als je de account weghaalt en daardoor
438 onvindbaar bent.

439 Jeroen Mooijman zegt dat het klopt dat je zelf in de hand hebt hoe de account er uit ziet, maar dat
440 er gekozen word om sprekers te verwijzen naar andere sociale media die wel up-to-date zijn.

441 Irene Wilde zegt dat zij ook vind dat Twitter geen dood medium is. Ze zegt dat het leuk is voor
442 politici maar juist ook voor ons als we getagd worden, en dat dit ook goed is in verband met
443 potentiële sponsors. Ze zegt dat het vernieuwen van de account juist een leuke uitdaging is.

444 Mike van Diemen zegt dat hij het totaal oneens is met Tomas en Irene. Hij zegt dat politici echt niet
445 kijken naar Twitter en het vooral gebruiken voor hun eigen mening. Hij zegt dat het volgens hem
446 totaal geen nuttig medium is voor sponsoring.

447 Tomas Jochoms zegt dat hij de punten van Mike snapt aangezien je natuurlijk niet één op één in
448 aanraking komt met politici. Hij zegt dat er nu niks mee gedaan wordt maar dat dat geen argument is
449 om het te verwijderen. Hij geeft het voorbeeld van toen Kuzu langskwam en over zijn bezoek
450 tweette, de universiteit dit ook zag. Hij zegt dat het daarom zonde is om de Twitteraccount te
451 verwijderen.

452 Jeroen Mooijman zegt dat het standpunt van het bestuur is dat de functies van Twitter ook door
453 andere sociale media ingevuld kunnen worden. Hij geeft aan dat hij de punten tegen dit besluit wel
454 begrijpt.

455 Fenne Saalmink zegt dat ze een vraag heeft over Youtube. Ze vraagt wat het nut is van de
456 filmcommissie en of er een streven is naar hoeveel filmpjes zij moeten delen via Youtube.

457 Rose Snijders zegt dat de commissie een deadline heeft om in December een voorstelfilmpje en één
458 ander filmpje naar keuze af te hebben.

459 Jelmer Bruurs zegt dat hij een vraag heeft over de website, namelijk wat de status is van de website.

460 Jeroen Mooijman zegt dat de site op dit moment offline is, maar dat Bas ermee bezig is.

461 Bas Mandos legt uit dat wat hij nu aan het doen is het verhuizen van de webiste naar een andere
462 hosting is en dat daarom de website nu offline is. Hij zegt dat andere veranderingen zullen zijn dat
463 de commissies een nieuwe email krijgen en dus een ander uiterlijk, dat de foto's nu op Nederlandse
464 AVG-proof servers opgeslagen zullen worden. De mappen met foto's zullen met een wachtwoord
465 vergrendeld zijn en na enkele jaren automatisch verdwijnen.

466 Tomas Jochoms zegt dat hij het net al over wachtwoorden gehad heeft en daar nu op terug wilt
467 komen. Hij zegt dat terwijl Bas bezig was met het verhuizen van de website de lijst met
468 wachtwoorden overal en nergens lag en dat hij toen heeft gezien dat de wachtwoorden allemaal
469 hetzelfde thema hadden en daardoor erg makkelijk te kraken waren.

470 Bas Mandos geeft aan dat dit tijdelijke wachtwoorden betrof en juist gemaakt waren om makkelijk
471 onthouden te kunnen worden.

472 Jordi Uijens vraagt of dan nu iedere map wordt beschermd door een wachtwoord dat voor iedereen
473 hetzelfde is. Hij zegt dat in de oude situatie de link naar de foto's gedeeld kon worden maar dat een
474 wachtwoord nodig was om deze link te openen. Het nadeel hiervan was dat de link verspreid kon
475 worden aan mensen die wij er niet in wilden.

476 Bas Mandos zegt dat gevaar bestaat maar dat je nu dan ook het wachtwoord moet doorspelen. Hij
477 zegt dat je niet kan vermijden dat gegevens gedeeld worden en dat dit de meest veilige manier is.

478 Tomas Jochoms vraagt wat de extra overweging is om het om deze manier op te slaan.

479 Bas Mandos zegt dat het oude pakket niet zo onbepert was als geadverteerd. Hij zegt dat
480 momenteel 2000% schijfruimte te veel werd gebruikt. Als je foto's intern wilt blijven opslaan kost
481 dat dus heel veel geld.

482 Jelmer Bruurs heeft een tip voor als de site weer “op en rennend is”, namelijk dat hij zelf de site ooit
483 een nieuwe lay-out heeft gegeven maar dat sindsdien de banner niet meer is veranderd. Hij raadt
484 het bestuur aan om deze te veranderen.

485 Jeroen Mooijman zegt dat de site geupdate zal worden en de banner idem.

486 Jelmer Bruurs heeft een opmerking over Whatsapp. Hij zegt dat hij leest over een angst voor spam,
487 maar hij vindt een bericht per dag echt niet te veel. Hij geeft het bestuur mee om hier niet te
488 terughoudend in te zijn.

489 Tomas Jochoms zegt dat hij dit een goed punt vindt van Jelmer en dat het met spam wel meevalt. Hij
490 vraagt of de Whatsappgroep sinds dit jaar of sinds vorig jaar is.

491 Jeroen Mooijman zegt dat de groep er ook vorig jaar was.

492 Irene Wilde geeft het bestuur mee om ook posters via Whatsapp te delen.

493

494 *Pagina 12*

495 Mike van Diemen zegt dat we het hebben gehad over duurzaamheid, en dat hij deze korte pagina
496 niet heel duurzaam vindt.

497 Jelmer Bruurs zegt dat hij het juist mooi overzichtelijk vindt.

498

499 *Pagina 13*

500 Jordi Uijens zegt dat in de eerste alinea staat dat er per maand minstens 2 formele en 3 informele
501 activiteiten zijn. Hij vraagt of dit niet een beetje weinig is.

502 Jeroen Mooijman zegt dat er is gekeken naar wat het minimum is, en dat dit niet is waar het bestuur
503 zich op richt. Hij zegt dat het bestuur zeker van plan is om meer te organiseren zoals ook tot nu toe
504 blijkt.

505 Jelmer Bruurs zegt dat hij het een goed idee vindt dat de feestcommissie is opgesplitst.

506

507 *Pagina 15*

508 Tomas Jochoms zegt dat er in het stuk structuur staat dat er een Google Drive bestand kom voor
509 elke commissie maar dat hij dit nu niet ziet bij de sportcommissie.

510 Rose Sniijders zegt dat die er aankomt.

511 Tomas Jochoms vraagt hoe dit bij de andere commissies er voor staat

512 Rose Sniijders zegt dat het daar wel al is omdat de gesprekjes met die commissies al in vorige weken
513 waren.

514 Mike van Diemen vraagt waarom voorzitters van commissies niet per se naar statuten-ALV's hoeven
515 te komen.

516 Jeroen Mooijman antwoordt dat op de halfjaarlijkse en de wissel ALV er gepraat wordt over beleid
517 van de commissies en bij statuten ALV's niet.

518 Jordi Uijens zegt dat deze ALV niet druk is bezocht. Hij vraagt of het voor deze ALV ook al aan de
519 voorzitters is doorgegeven dat er verwacht wordt dat ze komen.

520 Rose Sniijders zegt dat dit gedaan is maar heel kortdag

521 Anna van Rooijen vraagt of dit in het draaiboek kan komen

522 Rose Sniijders zegt dat dit een goed idee is en meegenomen zal worden

523 Tomas Jochoms zegt dat er beter met tips vanuit de ALV moet worden omgegaan dan ze alleen
524 meenemen. Hij zegt dat toezeggingen geen kwaad kunnen.

525 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur eerst alles intern gaat analyseren voordat er beslissingen
526 genomen worden.

527 Mike van Diemen zegt dat de eerste zin bij het kopje structuur gaat over secretarissen van
528 commissies. Hij vraagt wat het nut is van een secretarisschap bij een commissie als de hele
529 commissie voor het notuleren verantwoordelijk is.

530 Rose Sniijders zegt dat het te maken heeft met verantwoordelijkheidsgevoel, en dat er meer kans is
531 dat het goed wordt uit gevoerd als er iemand aangewezen is.

532 Mike van Diemen vraagt waarom, als het dan bij elke commissie moet, dit dan niet bij UnitP en de
533 Almanakcommissie is.

534 Jeroen Mooijman zegt dat UnitP een uitzondering is en dat naar de almanakcommissie nog gekeken
535 zal worden.

536

537 *Pagina 16*

538 Jordi Uijens zegt dat hij een vraag heeft over de Career Day. Hij vraagt of er al een datum en een
539 locatie bekend is.

540 Jeroen Mooijman antwoordt dat de datum is vastgesteld maar de locatie nog niet.

541 Tomas Jochoms geeft het bestuur de tip om te zorgen dat de Career Day ook bij de vakgroep bekend
542 is aangezien dit gratis punten scoren is bij de vakgroep naast dat het ook nog heel leuk is.

543 Jelmer Bruurs zegt dat bij het stuk over de borrelcommissie staat dat ze maandelijks een borrel
544 organiseren behalve in januari en juli. Hij vraagt of er dus ook een borrel is in augustus.

545 Jeroen Mooijman zegt van niet en dat dit zal worden toegevoegd.

546 Jordi Uijens vraagt waarom er geen borrel zal zijn in januari.

547 Jeroen Mooijman zegt dat dit is omdat dat louter tentamen- en herkansingsweken zijn.

548 Jordi Uijens zegt dat dit niet bij hem bekend was maar wel een goede reden is.

549 Irene Wilde zegt dat het misschien wel een goed idee is om wat kleine activiteiten te organiseren om
550 de binding te houden.

551 Jelmer Bruurs zegt dat kijkend bij broertjes verenigingen een aftertentamenborrel misschien ook een
552 leuk idee is.

553 Jeroen Mooijman zegt dat er wel gekeken moet worden dat dit niet conflicteert met het open feest.

554 Tomas Jochoms zegt dat als mensen zich naar de MAVO willen zuipen dit ook bij ismus moet kunnen.

555 Rose Sniijders zegt dat er gekeken zal worden naar wanneer het laatste tentamen is.

556 Jordi Uijens zegt dat er ook in eind januari/begin februari een borrel georganiseerd kan worden.

557 Jeroen Mooijman zegt toe dat dit meegenomen wordt.

558 Tomas Jochoms zegt dat hij in het laatste stuk van de accessoirecommissie, dat doorgaans een low-
559 effort commissie is, ziet dat er collector's items zijn. Hij vraagt zich af wat dat dit dan precies zijn

560 Jeroen Mooijman zegt dat dit dingen zijn als een mok of een thermosfles, dus gewoon dingen die
561 leuk zijn om mee te promoten.

562 Tomas Jochoms stelt voor om een merchstore op te site te hebben om de overige producten tegen
563 dezelfde prijs te kunnen slijten.

564 Jelmer Bruurs zegt dat er vorig jaar een uitverkoop was en ook is gekeken naar een webshop. Hij
565 vraagt aan Bas waarom dit ook alweer niet gedaan is.

566 Bas Mandos zegt dat er niet genoeg vraag naar was. Hij zegt dat het supersimpel kan, al helemaal als
567 mensen vooraf betalen.

568 Jeroen Mooijman zegt dat dit wordt meegenomen

569 Tomas Jochoms vraagt om een toezegging

570 Jeroen Mooijman zegt dat hij die niet gaat geven

571 Tomas Jochoms vraagt nogmaals om een toezegging

572 Jeroen Mooijman zegt dat hij de toezegging geeft dat er met Bas naar de mogelijkheden gekeken zal
573 worden.

574 Jordi Uijens zegt dat hij graag uitleg wilt over de zin dat accessoires als promotie kunnen dienen. Ook
575 wilt hij een toezegging dat er nooit meer een merch item als cadeau aan sprekers gegeven wordt.

576 Jeroen Mooijman geeft als uitleg over de zin over accessoires en promotie het voorbeeld dat
577 bieropeners aan eerstejaars gegeven worden. Hij doet de toezegging dat grote namen niet meer als
578 hoofdcadeau een ismusaccessoire zullen krijgen.

579 Tomas Jochoms heeft een vraag betreffende de almanakcommissie. Hij zegt dat er veel druk op de
580 commissie is aan het einde van het jaar. Hij vraagt hoe er zal worden gezorgd dat de deadline
581 gehaald wordt en hoe we er tegen aan kijken.

582 Rose Sniijders zegt dat er een deadline is gesteld. De week na de reis moet de almanak klaar zijn, en
583 twee weken na de reis moet deze verspreid zijn.

584

585 *Pagina 17*

586 Jelmer Bruurs vraagt of het eerste filmpje van de filmcommissie een voorstelfilmpje zal zijn.

587 Rose Sniijders antwoordt dat dit een optie is maar dat ze sowieso ook een ander filmpje moeten
588 produceren.

589 Jelmer Bruurs vraagt of dit nodig is.

590 Rose Sniijders zegt dat een voorstelfilmpje inderdaad tijd kost maar ook erg leuk is. Ze benadrukt dat
591 er naast het voorstelfilmpje ook een ander filmpje moet worden gemaakt.

592 Jelmer Bruurs zegt dat ervaring leert dat een voorstelfilmpje wel veel tijd kost.

593 Rose Sniijders zegt dat ze het er met de commissie over zal hebben.

594 Casper Veenhuijsen zegt dat een dergelijk voorstelfilmpje ook gebruikt wordt als introductie bij
595 andere filmpjes en dus veel tijd kost en weinig oplevert. Hij zegt dat er dus of maar een heel klein
596 filmpje gemaakt moet worden om als introductie te gebruiken, of helemaal niet.

597 Jordi Uijens zegt dat hij beleid mist. Hij zegt dat het beleidsplan weergeeft wat de filmcommissie
598 doet, maar dat hij de visie mist aangezien er in twee jaar maar enkele filmpjes gemaakt zijn.

599 Jeroen Mooijman zegt dat het idee van het bestuur is dat er meer filmpjes komen. Hij zegt dat hij
600 snapt dat het tijd kost om filmpjes te produceren.

601 Jordi Uijens zegt dat hij een suggestie heeft, namelijk om de filmcommissie ook in de zomer actief te
602 laten zijn. Hij zegt dat er nu tussen april en december niks wordt gedaan door de commissie.

603 Irene Wilde zegt dat je als bestuur best mag zeggen dat je elke maand een filmpje wilt.

604 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur er over zal gaan praten en de commissie een deadline zal
605 opleggen.

606 Thomas de Jong zegt dat lagere kwaliteit filmpjes ook gewaardeerd worden.

607 Jelmer Bruurs zegt dat het voor leden leuk is maar voor sponsors minder. Hij vraagt of er iemand
608 voor introductiefilmpjes is, omdat ze er anders beter mee kunnen stoppen.

609 Anna van Rooijen zegt dat het een fijn moment is om als commissie mee te starten, maar adviseert
610 het bestuur vooral om er met de commissie over te praten.

611 Mike van Diemen zegt dat veel commissieleden geen ervaring hebben met programmeren, en dat
612 het voorstelfilmpje daardoor een goed experiment is om dit te leren.

613 Tomas Jochoms zegt dat het introductiefilmpje ook eerder kan worden uitgebracht als leercurve,
614 maar dat het inderdaad een fijn begin voor de commissie is.

615 Jordi Uijens zegt dat voor allebei de kanten veel te zeggen is. Hij zegt dat er in ieder geval veel
616 potentie in de commissie zit. Hij zegt dat het hem aan zijn achterwerk zal oxideren of het

617 introfilmpje wel of niet gemaakt wordt, zolang de commissie maar draaiende blijft. Hij zegt dat de
618 commissie desnoods groter gemaakt moet worden zodat er aan meerdere projecten tegelijkertijd
619 gewerkt kan worden. Hij adviseert het bestuur om te kijken hoe de commissie bij Mundus in elkaar
620 zit.

621 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur daar naar zal kijken.

622 Tomas Jochoms zegt dat je filmpjes ook privé kan maken op youtube zodat sponsors ze niet zien
623 maar leden wel.

624 Casper Veenhuijsen zegt dat de link gedeeld kan worden.

625 Jeroen Mooijman zegt dat dit vooral gaat over sponsors en bedrijven.

626 Anna van Rooijen zegt het misschien een idee is om de formele activiteitencommissie verderop in
627 het jaar opnieuw onder de aandacht te brengen, omdat mensen misschien hier toch enthousiasme
628 voor ontwikkelen en dan zo een rol kunnen spelen.

629 Ferdinand Schotman zegt dat je desnoods een commissie kan vormen met een paar bestuursleden
630 en een paar enthousiastelingen die zich na de tentamens gemotiveerd voelen om dit te doen.

631 Jeroen Mooijman zegt toe dat dit gedaan gaat worden.

632 Tomas Jochoms adviseert het bestuur om na de tentamens even te peilen of er hernieuwde
633 interesse is voor commissies zoals film en formeel.

634 Jeroen Mooijman zegt dat dit gedaan zal worden, en dat hier op teruggekomen zal worden bij de
635 halfjaarlijkse ALV.

636 Jordi Uijens zegt dat dit geldt voor alle commissies waar twijfel over bestaat of deze wel goed gevuld
637 is.

638 Mike van Diemen zegt dat hij leest dat het bestuur taken van de formele activiteiten commissie gaat
639 overnemen. Hij zegt dat vorig jaar is gebleken dat formele activiteiten weinig bezocht worden. Hij
640 vraagt wat het bestuur geleerd heeft van vorig jaar.

641 Jeroen Mooijman zegt dat er inderdaad vorig jaar veel activiteiten georganiseerd werden, zoals naar
642 de Wereld Draait Door gaan, waar weinig aanmeldingen voor waren. Hij zegt dat divers aanbod
643 belangrijk is. Hij zegt dat er een uitje naar het OPCW gepland is aangezien dit weer een ander soort
644 formele activiteit is.

645 Erik Stoelinga zegt dat er ook geprobeerd kan worden om tijdens tripjes formele en informele
646 activiteiten te combineren.

647 Mike van Diemen zegt dat er vooral andere mensen op formele activiteiten komen en niet per se
648 minder. Hij geeft het bestuur mee om er voor te zorgen dat mensen weten dat er formele
649 activiteiten aankomen, zodat deze mensen blijven komen.

650 Jeroen Mooijman zegt dat in november het tripje naar het OPCW gepland staat, en dat hier reclame
651 voor gemaakt zal worden.

652 Irene Wilde raadt aan om die datum ruim van tevoren aan te kondigen, omdat dit soort tripjes vaak
653 een hele dag kosten.

654

655 **Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 22:24**

656 **Jeroen Mooijman heropent de vergadering om 22:37**

657

658 *Pagina 18*

659 Thomas de Jong vraagt waarom het borrel rouler onder de informele activiteitencommissie vraagt
660 en niet onder de borrelcommissie.

661 Jeroen Mooijman zegt dat de borrelcommissie alleen de kroegborrels organiseert, en de informele
662 activiteitencommissie andere activiteiten.

663 Jelmer Bruurs zegt dat hij leest dat je bij het open feest je moet identificeren met een member card.
664 Hij vraagt of het dus klopt dat als je geen membercard hebt je dan pech hebt.

665 Jeroen Mooijman zegt dat hiervoor is gekozen omdat degenen aan de deur niet alle leden kennen,
666 en ze zo makkelijk te identificeren zijn. Hij zegt dat er tijdig zal worden aangegeven dat dit middels
667 de member card gecontroleerd zal worden, en dat deze op de kamer kan worden opgehaald.

668 Jelmer Bruurs zegt dat de member card niet eerder zo gebruikt is. Hij vraagt of dit vaker gaat
669 gebeuren.

670 Jeroen Mooijman zegt dat dit niet gaat gebeuren bij koffie op de kamer of bij borrels in Lenthe, maar
671 dat dit eenmalig zo gedaan is omdat het voor het open feest voordelen heeft.

672 Casper Veenhuizen zegt dat hij dit een logische invulling van de membercard vind. Hij vraagt of er
673 genoeg op voorraad zijn.

674 Jeroen Mooijman zegt van wel.

675 Jordi Uijens zegt dat het in verenigingsstructuren niet gebruikelijk is om een 18e verjaardag te
676 vieren. Hij vraagt of dit feest gaat terugkeren en waarom er nu een feest georganiseerd wordt.

677 Jeroen Mooijman zegt dat hier ten eerste voor is gekozen omdat het leuk is. Ten tweede is ervoor
678 gekozen omdat 18 jaar in onze cultuur wel betekenis heeft. Ook gaat het bestuur haar opvolgers niet
679 verplichten om ook een open feest te organiseren, maar ze mogen dat zelf weten.

680 Jordi Uijens vraagt waarom er is gekozen voor een open feest in plaats van een gesloten feest.

681 Jeroen Mooijman zegt dat is gedaan om te voorkomen dat het een standaard activiteit wordt en nu
682 broertjes en zusjes uitgenodigd kunnen worden. Hij zegt dat je een verjaardag ook niet alleen viert.

683 Jordi Uijens zegt dat dit waar is maar dat ismus 500 leden sterk is en dus nooit alleen. Hij snapt het
684 argument over broertjes en zusjes maar dat de vraag is in hoeverre zij gaan komen, en als ze komen
685 of dat invloed gaat hebben op de PiP opkomst.

686 Jeroen Mooijman zegt dat het een vrijblijvende uitnodiging is, en dat het dus hun eigen afweging is.

687 Tomas Jochoms zegt dat hij het leuk vind dat iedereen kan komen, maar dat er ook andere mensen
688 gaan komen naar het feest. Hij vraagt hoe dit gereguleerd word.

689 Jeroen Mooijman zegt dat niet-leden betalen en leden gratis zijn.

690 Tomas Jochoms vraagt of dit niet krom is.

691 Jet Dunnewind zegt dat er vanuit ismus geld wordt vrijgemaakt, en dat niet-leden moeten betalen
692 omdat ze geen contributie betalen.

693 Jelmer Bruurs vraagt of alleen genodigden welkom zijn of ook random mensen?

694 Jeroen Mooijman zegt dat ook random mensen welkom zijn. zo lang ze maar betalen.

695 Jordi Uijens vraagt of oud-leden welkom zijn.

696 Jet Dunnewind zegt dat ook die geen contributie betalen dus dat ze wel entreegeld moeten betalen.
697 Ze worden wel uitgenodigd.

698 Jordi Uijens vraagt of oud-leden dus uitgenodigd worden.

699 Jeroen Mooijman zegt van wel.

700 Jelmer Bruurs vraagt of vrienden van ismus moeten betalen.

701 Jeroen Mooijman zegt van niet.

702 Thomas de Jong zegt dat er een draaiboek is voor de liftwedstrijd. Hij vraagt of dit ook geregeld kan
703 worden voor andere activiteiten van de informele activiteiten commissie zoals de “wie ismus de
704 mol?” activiteit.

705 Rose Snijders zegt dat er geen draaiboek is voor Wie ismus de mol?, maar dat als hier behoefte aan
706 is dit zal worden doorgespeeld aan de vorige commissie.

707 Fenne Saalmink zegt dat vorig jaar het liftweekend niet op een handig moment was, ze vraagt
708 wanneer hier wel een handig moment voor is.

709 Jeroen Mooijman zegt dat er overlegd zal worden met de commissie om te zorgen dat het op tijd
710 wordt georganiseerd, ook in combinatie met de jaarplanning.

711 Anna van Rooijen vraagt of ervoor gezorgd kan worden dat commissies ook dingen aan draaiboeken
712 kunnen toevoegen.

713 Rose Snijders zegt dat aan het einde van het jaar een evaluatie zal plaatsvinden en dat dan ook
714 dingen kunnen worden toegevoegd.

715 Anna van Rooijen vraagt of dit niet tijdens het jaar kan.

716 Rose Snijders zegt dat dit in principe ook wel tijdens de halfjaarlijkse evaluatie kan.

717 Casper Veenhuijzen heeft een vraag over de beveiliging bij de Sjors & Sjimmië. Hij zegt dat er bij het
718 laatste feest in de introductie weer een incident is geweest en dat hij vorig jaar zelf is betrokken bij
719 incidenten. Hij zegt dat hij de situatie vrij ernstig vindt.

720 Jeroen Mooijman zegt dat er inderdaad een incident geweest is, maar dat dit wordt geregeld met de
721 SVM aangezien die het contract hebben met de Sjors & Sjimmië.

722 Boris de Geest zegt dat er gelijk na het feest gebeld is met de Sjors & Sjimmië. Hierin heeft de
723 eigenaar gezegd dat dit zeker niet de bedoeling was. Boris zegt dat er volgende week een gesprek is
724 tussen de partijen. Hij zegt dat er geadviseerd is om aangifte te doen, maar dat de betreffende
725 persoon hiervan heeft afgezien.

726 Jordi Uijens vraagt om wat voor soort incident het gaat.

727 Jeroen Mooijman zegt dat het een incident tussen ismi en beveiliging betreft.

728 Tomas Jochoms vraagt wat het resultaat van de gesprekken is geweest.

729 Boris de Geest zegt dat deze binnenkort verder gaan, en dat dit bekend gemaakt zal worden bij de
730 volgende ALV.

731 Casper Veenhuijzen benadrukt dat het geen incident is maar dat de beveiliging altijd hardhandig is.
732 Hij zegt dat er meerdere malen te heftig gereageerd is naar zijn mening. Hij zegt dat meerdere
733 incidenten een probleem is. Hij zegt dat bij een volgend incident met klem moet worden geadviseerd
734 om aangifte te doen.

735 Jeroen Mooijman zegt dat dit is gedaan.

736 Tomas Jochoms zegt dat dit niet het beleid van ismus is maar het beleid van de SVM.

737 Casper Veenhuijzen vraagt of het zo is dat als er meer incidenten volgen dat de feesten bij Sjors &
738 Sjimmië stoppen.

739 Jeroen Mooijman zegt dat het incident wordt geëvalueerd, en dat op basis daarvan vervolgstappen
740 worden gemaakt.

741 Jelmer Bruurs zegt dat in het kopje van de informele activiteitencommissie staat dat er eerst wordt
742 gezegd dat er ruimte is voor vernieuwing, maar dat er vervolgens opties voor activiteiten staan. Hij
743 vraagt waarom dit specifiek bij deze commissie wel uitgelegd staat.

744 Rose Snijders zegt dat dit gedaan is als voorbeelden voor wat de commissie inhoudt omdat deze vrij
745 breed is.

746 Jelmer Bruurs zegt dat hij hoopt dat dan niet per se alles opnieuw georganiseerd wordt.

747 Rose Snijders zegt dat de commissie zelf leuke nieuwe ideeën heeft dus dat het goed gaat komen.

748 Jordi Uijens zegt dat bijvoorbeeld het moordspel weer gedaan wordt. Hij vraagt waarom dit
749 aangeraden wordt.

750 Jeroen Mooijman zegt dat toen hij zelf in de betreffende commissie zat heeft ervaren dat het een vrij
751 makkelijk op te starten activiteit is en er ook voldoende animo voor is.

752 Rose Sniijders zegt dat het inderdaad makkelijk is om mee te beginnen. Ook is er in november ruimte
753 voor een andere activiteit van deze commissie.

754 Jordi Uijens geeft het bestuur mee om in volgende verslagen deze argumentatie erbij te zetten.

755

756 *Pagina 19*

757 Jelmer Bruurs zegt dat op de pagina de zin “net als de formele activiteiten commissie” staat maar
758 deze commissie bestaat niet meer.

759 Jeroen Mooijman zegt dat dit zal worden aangepast.

760 Thomas de Jong vraagt of de cantus en andere spellen ook onder de bevoegdheden van de
761 kennismakingsweekendcommissie vallen.

762 Jeroen Mooijman zegt dat de commissie de invulling van het gehele weekend verzorgt. Hij zegt dat
763 dit in samenwerking met het bestuur is. Hij zegt dat dit aan het draaiboek kan worden toegevoegd.

764 Jelmer Bruurs zegt dat de locatie niet ideaal is. Hij vraagt wat de mening van het bestuur hierover is.

765 Jeroen Mooijman zegt dat het probleem ligt bij de afstand. Hij zegt dat het lastig is om iets goeds te
766 vinden binnen het budget. Hierdoor is ook voor volgend jaar weer gekozen voor de Klonie.

767 Jordi Uijens zegt dat het stukje over de kennismakingsweekendcommissie vrij summier is. Hij zegt
768 dat er eigenlijk meer uitleg en beleid vereist is.

769 Jeroen Mooijman zegt dat dit zal worden toegevoegd en ook in volgende stukken uitgebreider zal
770 zijn.

771 Irene Wilde vraagt of er aan de commissie kan worden meegegeven om na te denken over het idee
772 om de cantus op zaterdag te doen in plaats van vrijdag.

773

774 *Pagina 20*

775 Jelmer Bruurs vraagt of er is gekeken naar de verandering van de subsidie van studentlife. Hij zegt
776 dat deze nu via het SOFv loopt, en er nu ook bij de meerdaagse subsidie kan worden geregeld, wat
777 zelfs 75 euro pp kan zijn.

778 Jeroen Mooijman bedankt Jelmer en zegt dat er achteraan zal worden gegaan.

779 Jordi Uijens zegt dat hij dit alweer een vrij kort stukje vind. Het enige beleid dat hij ziet staan is dat er
780 niet gevlogen wordt. Hij is het hier persoonlijk niet mee eens, maar vind het wel nobel. Hij vraagt wel
781 of het niet te voorbarig is om de commissie op deze wijze te beperken.

782 Jeroen Mooijman zegt dat het risico bestaat dat er alsnog gevlogen wordt als deze beperking niet
783 wordt opgelegd. Het bestuur vindt dit echter dusdanig belangrijk dat ze het echt willen meegeven.

784 Hij zegt dat vorig jaar het eerste jaar was dat er werd gevlogen naar de meerdaagse excursie. Het is
785 dus ook mogelijk om zonder te vliegen een leuke bestemming te bereiken. In het kader van
786 duidelijkheid, en om half beleid te voorkomen, is het daarom gelijk aangegeven.

787 Jelmer Bruurs zegt dat hij het een goed punt vind, en dat de meerdaagse ook prima kan zonder
788 vliegen.

789 Mike van Diemen zegt dat het zeker beklemmend werkt voor de commissie, maar dat dit ook de
790 bedoeling is aangezien het aansluit bij het thema duurzaamheid. Hij vind het daarom ook een goed
791 idee en staat er achter.

792 Jeroen Dols meldt dat de commissie achter het besluit staat.

793 Jordi Uijens zegt dat het een nobel en dus prima besluit is, waarvoor hij zijn complimenten geeft.

794 Thomas de Jong vraagt of er ook bij de grote reis niet gevlogen wordt.

795 Jeroen Mooijman zegt dat bij de grote reis dit lastiger te realiseren is aangezien er een locatie
796 gezocht wordt waar leden anders minder snel komen. Als er niet gevlogen wordt zijn er daar minder
797 mogelijkheden voor en wordt het duurder.

798 Thomas de Jong zegt dat er misschien met de subsidie meer mogelijkheden zijn omdat het argument
799 van kosten dan wegvalt.

800 Jeroen Mooijman zegt dat er met de commissie naar gekeken zal worden.

801 Fenne Saalmink zegt PiP vorig jaar stressvol was. Ze vraagt wat Jeroen als commissaris gaat doen om
802 dit te verminderen.

803 Jeroen Mooijman zegt dat het nog in opstartende fase is, maar dat er in principe tot nu toe niks
804 bekend is behalve dat het congres in Nijmegen is, dat hij commissaris is, en dat hij mensen per uni
805 aansprakelijk gaat maken voor promotie. Er zijn nog geen concrete afspraken, maar hij gaat zich hard
806 maken voor het aanwezig zijn met de gehele betrokken besturen.

807 Fenne Saalmink vraagt wat er met EOS is afgesproken.

808 Jeroen Mooijman zegt dat ze hebben toegezegd om twee enthousiaste leden te leveren, maar dat
809 dit er nu één is. Hier wordt achteraan gegaan. Hij zegt dat er ook een zachte toestemming is dat het
810 bestuur aanwezig zal zijn. Hij zegt dat er weinig politicologen in het bestuur zitten dus dat dat lastig
811 is.

812 Jordi Uijens zegt dat de vraag is of je dan niet politicologen moet verplichten om naar een
813 politicologie congres te gaan.

814 Jeroen Mooijman geeft toe dat je als bestuur een signaal afgeeft naar je leden dat het niet
815 interessant is als je zelf niet aanwezig bent. Als je er wel bent worden mensen enthousiaster. De
816 informele activiteit is in Amsterdam, dus mede door EOS georganiseerd. Hij zegt dat we het
817 enthousiasme gaan ervaren.

818 Tomas Jochoms zegt dat hij een kleine vraag en opmerking heeft. Hij zegt t dat PiP toch stond voor
819 politicologen in perspectief. Hij vraagt waarom het nu in het Engels is.

820 Jeroen Mooijman zegt dat wij de enige Nederlandstalige vereniging zijn.

821 Tomas Jochoms zegt dat dit interessant is. Hij vraagt of de vakgroep er van weet, aangezien het dus
822 plaats vindt in Nijmegen.

823 Jeroen Mooijman zegt dat er met de vakgroep is gesproken en ze de datum weten. Hij zegt dat de
824 vakgroep locaties heeft aangedragen.

825 Tomas Jochoms zegt dat ook hier punten gescoord kunnen worden bij de vakgroep aangezien deze
826 heel belangrijk is. Hij geeft het bestuur mee of contact te blijven houden.

827 Jeroen Mooijman zegt dat het goed is dat Tomas dit zegt. Hij zegt dat er ook naar de faculteit gegaan
828 zal zijn en dat Bertjan Verbeek kijkt naar de mogelijkheden om het budget te verhogen.

829 Jeroen Dols zegt dat de vakgroep ook "goed ging op Lilian" dus als de faculteit ook zo enthousiast
830 wordt van PiP is dat mooi meegenomen.

831

832 *Pagina 21*

833 Tomas Jochoms zegt dat in het stuk over de sportcommissie staat dat er activiteiten worden
834 georganiseerd voor leden die niet in Nijmegen wonen. Hij vraagt of dit klopt.

835 Jeroen Mooijman zegt dat het nu inderdaad lijkt alsof het alleen voor niet-nijmegenaren is terwijl dit
836 niet het geval is. Hij zegt dat dit zal worden aangepast.

837 Irene Wilde zegt dat in het stuk staat dat de commissie eens per 8 weken een activiteit hoort te
838 organiseren, maar dat bij de nulmeting iets anders werd gezegd.

839 Rose Sniijders zegt dat het eens per 6 weken hoort te zijn en anders eens per maand. Ze zegt dat dit
840 zal worden aangepast.

841 Jelmer Bruurs zegt dat het stukje over de reiscommissie vooral beschrijvend is en weinig beleid
842 bevat. Hij vraagt om meer uitleg dan alleen wat de reiscommissie is.

843 Jeroen Mooijman zegt dat de reis 10 dagen zal duren. Qua bestemming zal er gekeken naar plekken
844 waar je zelf niet zo snel komt en die wel interessant zijn. Hij zegt dat dit ongelukkig verwoord staat
845 en dit zal worden aangepast.

846 Jelmer Bruurs zegt dat ook hierbij gedacht kan worden aan de subsidie vanuit Studentlife.

847 Jeroen Mooijman zegt dat dit in de begroting staat.

848

849 *Pagina 22*

850 Jeroen Dols vraagt wanneer de statuten zullen worden aangepast. Hij ziet hier geen tijdsplanning
851 over in het beleidsplan maar wil er wel duidelijkheid over.

852 Jeroen Mooijman zegt dat hier nog met de commissie over wordt gesproken.

853 Mike van Diemen zegt dat het streven is om voor het wervingsproces van het nieuwe bestuur de
854 statuten gewijzigd te hebben zodat een eventueel nieuw kiesstelsel van kracht kan zijn.

855 Jeroen Mooijman zegt dat het streven dus is om na de meerdaagse een statuten- ALV te hebben.

856 Jelmer Bruurs zegt dat dit wel afhankelijk is van externen maar dat er aan gewerkt wordt.

857 Jeroen Dols vraagt waarom dit niet in het beleidsplan staat.

858 Jeroen Mooijman zegt dat dit verwerkt zal worden.

859 Tomas Jochoms vraagt wanneer precies de statuten eventueel aangepast zullen worden.

860 Mike van Diemen zegt dat er een aantal ontwikkelingen zijn die duidelijkheid in de weg zitten. De
861 notaris waarvoor is gekozen omdat hij een eerdere wijziging mee heeft gemaakt is weg bij zijn
862 bureau. Nu wordt er gekeken naar of we bij datzelfde bureau blijven of naar een andere gaan. Hij
863 zegt dat er sowieso een nieuw contactpersoon komt.

864 Tomas Jochoms zegt dat hij het fijn vindt dat dit nu verteld wordt, en dat hij dit graag terugziet in het
865 verslag.

866 Jeroen Mooijman zegt dat dit niet bij het bestuur bekend was toen het verslag werd opgestuurd
867 maar dat dit verwerkt zal worden.

868 Anna van Rooijen zegt dat communicatie tussen commissies nu vooral via de commissaris interne
869 betrekkingen gaat. Ze vraagt of dit niet direct kan naar bijvoorbeeld UnitP.

870 Rose Sniijders zegt dat het idee is dat het overzicht blijft bij de commissaris interne betrekkingen, ook
871 omdat die de jaarplanning beheert.

872 Mike van Diemen zegt dat feitelijke info het makkelijkst via Rose kan gaan. Creatieve ideeën, zoals
873 hoe de poster eruit moet komen te zien, kunnen ook direct worden doorgegeven, zoals bij het
874 moordspel is gedaan.

875 Irene Wilde zegt dat het makkelijk is als dingen gepland worden in samenspraak met Rose zodat ze
876 gelijk in het schema gezet kunnen worden.

877 Jordi Uijens zegt dat in het stukje over de statutencommissie iets staat over een draaiboek. Hij zegt
878 dat dit nieuwe informatie is voor henen het hem onnodig lijkt.

879 Jeroen Mooijman zegt dat het idee hierachter is dat het handig is als er ooit een nieuwe
880 statutencommissie komt deze commissie iets heeft om op terug te vallen. Praktische zaken en
881 ervaringen kunnen hierin verwerkt worden. Hij zegt dat het bestuur vindt dat dit handig is om op
882 papier te hebben.

883 Jordi Uijens zegt dat hij een vervolgvraag heeft. Hij zegt dat normaal gesproken een draaiboek jaar
884 op jaar wordt doorgegeven. Hij vraagt hoe dit bij deze commissie in zijn werk zal gaan en
885 gegarandeerd wordt dat het draaiboek bij de volgende commissie terecht komt.

886 Mike van Diemen zegt dat dit bijvoorbeeld kan worden toegevoegd bij het draaiboek van de
887 voorzitter.

888 Irene Wilde zegt dat de commissie dat draaiboek gewoon moet maken, en dat als onverhoopt het
889 draaiboek het niet overleeft dat jammer maar helaas is.

890

891 *Pagina 23*

892 Mike van Diemen zegt dat hij over het algemeen merkt dat er al een aantal jaar discussie is over
893 draaiboeken en invulling van commissies etcetera. Zijn vraag is dan ook dat er is gebleken dat er
894 weinig informatie wordt overgedragen van de ene commissie naar de volgende, en hoe het bestuur
895 dit wil aanpakken.

896 Rose Snijders zegt dat aan het einde van het jaar er een evaluatie wordt gehouden. Ook heeft de
897 vorige commissaris interne betrekkingen tips toegevoegd die verwerkt zijn in de draaiboeken.

898 Mike van Diemen zegt dat het jammer is dat je dit draaiboek pas aan het eind van het jaar ziet. De
899 energie is dan meestal een beetje weg. Hij zou liever zien dat er nu al direct begonnen wordt met
900 het draaiboek updaten zodat dit beter gedetailleerd is.

901 Tomas Jochoms zegt dat Mike een valide punt heeft. Hij zegt dat een idee kan zijn om bij de
902 halfjaarlijkse evaluatie te vragen of er een paar regels geschreven kunnen worden door de
903 commissie over de situatie zodat dit aan het einde van het jaar besproken kan worden.

904 Rose Snijders zegt dat de halfjaarlijkse evaluatie wordt besproken en dat de draaiboeken daar al
905 genoemd kunnen worden.

906 Anna van Rooijen zegt dat nieuwe ideeën en ervaringen ook nu al opgeschreven zouden kunnen
907 worden.

908

909 *Pagina 24*

910 Jordi Uijens zegt dat het stukje summier is en dat hij weer beleid mist.

911 Jeroen Mooijman zegt dat hij ten tijde van het schrijven van dit stuk nog geen contact had met het
912 alumninetwerk maar dat dit inmiddels wel het geval is. Hij zegt dat hij in november zal aansluiten bij
913 de vergadering hiervan om zo meer informatie te winnen. Binnenkort kan dit stuk dus worden
914 aangevuld.

915 Ferdinand Schotman zegt dat het alumninetwerk behoorlijk op zijn gat ligt, maar dat het al iets beter
916 is geworden.

917 Tomas Jochoms zegt dat tijdens de carrièredag samengewerkt kan worden met alumni, en dat dan
918 vragen gesteld kunnen worden over loopbanen etc.

919 Jeroen Mooijman zegt dat dit een goed punt is en dat hij dit mee zal nemen naar de vergadering.

920 Ferdinand Schotman zegt dat de LinkedIn groep met alumni er in ook gebruikt kan worden.

921 Jordi Uijens zegt dat het opleidingslustrum kort genoemd wordt. Hij vraagt in hoeverre ismus hierbij
922 betrokken is.

923 Jeroen Mooijman zegt dat dit heel beperkt is en dat ismus alleen een quiz van tien minuutjes doet
924 samen met het alumninetwerk.

925 Tomas Jochoms zegt dat het opleidingslustrum een mooi moment is om als ismus je te profileren
926 tegenover alumni. Hij geeft het bestuur mee om daar vooral in gesprek te gaan met alumni en als
927 bestuur daar een actieve houding voor in te nemen als bestuur.

928 Jeroen Mooijman zegt dat dit een goed punt is en dat dit zeker gedaan zal worden.
929 Tomas Jochoms zegt dat hij het goed vindt om te lezen dat herintrede bij IAPSS wordt overwogen.
930 Ook vindt hij het een goed stuk qua internationalisering en benadrukt hij dat hij het goed vindt om
931 banden met IAPSS nieuw leven in te blazen.
932 Jordi Uijens zegt dat hij het deels met Tomas eens is. Hij zegt dat het altijd goed is om dit te
933 heroverwegen maar dat er dus niet blind in moet worden gestapt. Hij geeft het bestuur mee om
934 goed te kijken wat de opties zijn en wat het kost en schaadt. Als blijkt dat het goed is om terug in het
935 IAPSS te gaan vindt hij dit een goed idee maar er moet wel goed over nagedacht worden.
936 Jeroen Mooijman zegt dat er goed gekeken zal worden naar de stukken van de ALV waar is besloten
937 om uit IAPSS te stappen en dat de toen geleverde kritiek vergeleken zal worden met de huidige
938 situatie. Hij zegt dat regionalisering een nieuw ding is. Hij zegt dat er contact zal worden opgenomen
939 met het bestuur van IAPSS om te kijken of zij de zorgen kunnen wegnemen. Ook kan er contact
940 worden opgenomen met de zusterverenigingen die wel in IAPSS zitten. Hij zegt dat het congres in
941 Stockholm plaatsvindt dit jaar en dat het ook een mogelijkheid is om daar naartoe te gaan. Ook zal
942 er contact met de vakgroep onderhouden worden. De eventuele herintrede zal in ieder geval niet dit
943 halfjaar gebeuren en zal altijd in overleg met de ALV gebeuren.
944 Jordi Uijens zegt dat als er wordt gekozen om terug IAPSS in te gaan er wel intensief contact moet
945 zijn zodat het niet verwatert.
946 Tomas Jochoms zegt dat hij het eens is met het kritisch zijn op toetreding aangezien IAPSS wordt
947 gerund door IAPSS en niet door ismus. Hij zegt dat de ALV wel wat wil zien voor de centen en dat dat
948 lastiger is omdat wij niet het beleid van IAPSS bepalen.

949

950 **Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 00:02**

951 **Jeroen Mooijman heropent de vergadering om 00:19**

952

953 *Pagina 25*

954 Jelmer Bruurs zegt dat bij Mengelmoes vorig jaar de rij vrij verdringend was. Er was weinig
955 organisatie en veel voordringen zorgde voor een zelfs gevaarlijke situatie.
956 Boris de Geest zegt dat dit zal worden meegenomen bij de organisatie van de editie van dit jaar.
957 Jeroen Dols zegt dat hij in de wandelgangen heeft gehoord dat Mengelmoes niet per se winstgevend
958 is. Hij weet dat de organisatie bij een externe Arthur ligt. Hij vraagt in hoeverre de organisatie
959 bepaalt hoe het feest wordt georganiseerd.
960 Jeroen Mooijman zegt dat het een risico is dat het feest maar een keer per jaar was aangezien bij
961 teruglopende kaartverkoop er dan veel verlies is. Om deze reden is er dit jaar gekozen voor twee
962 feesten. Er zijn nu drie oud bestuurders bezig met de organisatie aangezien zij het leuk vinden om te
963 doen. De verantwoordelijkheid ligt echter bij de risicodragende verenigingen.
964 Boris de Geest zegt dat de verenigingen wel altijd welkom zijn bij de vergaderingen over dit feest.
965 Mike van Diemen vraagt of er geen garantstelling geregeld kan worden bij studentlife.
966 Boris de Geest zegt dat hij hier niks over kan zeggen.
967 Jeroen Mooijman zegt dat deze garantie niet gekregen is omdat er aan voorwaarden niet voldaan
968 kon worden. Hij zegt dat dit nagevraagd zal worden.

969

970 *Pagina 26*

971 Jelmer Bruurs vraagt waarom de ESV uit de organisatie van de BiEM feesten is gestapt.

972 Boris de Geest antwoordt dat ze vonden dat ze zelf genoeg andere activiteiten hadden

973 Jeroen Dols vraagt of dit een eenmalig besluit is van het huidige bestuur van de ESV en ze volgend
974 jaar weer terugkomen.
975 Boris de Geest zegt dat hij verwacht dat ze er uit blijven.
976 Jeroen Dols vraagt of dit komt door spanning tussen de ESV en de rest van BiM.
977 Boris de Geest zegt van niet.
978
979 *Pagina 27*
980 Thomas Jochoms zegt dat hij ziet staan dat café Lenthe de stamkroeg is. Hij vraagt wat café 't
981 Haantje dan voor rol heeft.
982 Jeroen Mooijman zegt dat 't Haantje geen officiële rol heeft maar gewoon een geschikte locatie is
983 voor activiteiten.
984 Jeroen Dols zegt dat sommige leden geklaagd hebben over het feit dat er gerookt wordt in café
985 Lenthe en dat dit ook in het vorige beleidsplan is aangekaart. Hij zegt dat bij twee vorige activiteiten
986 de eigenaar aan het roken was waardoor leden ook gingen roken binnen. Hij vraagt of het bestuur
987 de toezegging kan geven dat dit niet meer gebeurt tijdens ismus activiteiten.
988 Jeroen Mooijman zegt dat dit niet de bedoeling is. Hij zegt dat dit tijdens de feestbeestborrel ook
989 aan de eigenaar is duidelijk gemaakt. Vrij kort na dit gesprek is het bestuur echter weggegaan dus er
990 is niet lang gekeken of het effect had. Hij zegt dat het bestuur John er op blijft aanspreken.
991 Mike van Diemen zegt dat het ergens klopt wat Jeroen Dols zegt maar dat vorig jaar is gebleken dat
992 met goede afspraken effect wel zichtbaar is.
993 Irene Wilde zegt dat ze Boris aanraadt om overdag langs te gaan en dit aan te kaarten.
994 Jeroen Dols zegt dat hij de verbetering echt wel ziet maar dat het nog steeds gebeurt. Hij zegt dat de
995 eigenaar door zelf te roken ook een signaal afgeeft.
996 Jeroen Mooijman zegt dat ervoor gezorgd zal worden dat het voor de eigenaar duidelijk is dat het
997 ook voor hem geldt.
998 Jeroen Dols vraagt wat er gebeurt als het niet stopt. Hij vraagt of dit dan ook aan het volgende
999 bestuur doorgegeven zal worden.
1000 Jeroen Mooijman zegt dat het meegegeven zal worden maar dat er ook gekeken moet worden naar
1001 contractuele opties.
1002 Jordi Uijens zegt dat het goed is dat er afspraken gemaakt worden maar dat de kroeg van de
1003 eigenaar blijft. Hij zegt dat er redenen zijn voor het feit dat we voor café Lenthe kiezen dus dat het
1004 flauw zou zijn om er nu weg te gaan.
1005 Mike van Diemen zegt dat er vooral geen keuze gemaakt moet worden voor het volgende bestuur.
1006 Tomas Jochoms zegt dat in de eerste alinea LinkedIn wordt aangehaald. Hij vraagt aan Boris hoe hij
1007 het gebruik hiervan voor zich ziet aangezien het vorig jaar niet veel gebruikt werd.
1008 Boris de Geest zegt dat bijvoorbeeld bij de lezing van Lilian Marijnissen verslag wordt gedaan om zo
1009 hopelijk interesse te wekken.
1010 Tomas Jochoms zegt dat hij dit een mooi streven vind maar dat de haalbaarheid hem twijfelachtig
1011 lijkt. Hij vraagt in hoeverre LinkedIn bijdraagt aan het streefbedrag van €1600 aan sponsorgelden.
1012 Boris de Geest zegt dat hij geen getallen kan noemen.
1013 Tomas Jochoms zegt dat hij vraagtekens zet bij in hoeverre het sponsoring zal beïnvloeden.
1014 Boris de Geest zegt dat het hem een goed streven lijkt om ook dit medium te gebruiken voor
1015 sponsoring.
1016 Tomas Jochoms vraagt of Boris dit op de halfjaarlijkse ALV wilt toelichten. Hij zegt dat hij benieuwd is
1017 naar het effect van LinkedIn.

1018 Jeroen Mooijman zegt dat er op teruggekomen zal worden.

1019 Jelmer Bruurs zegt dat hij een vraag heeft over de beschikbaarheid van de stamkroeg. Hij zegt dat er
1020 een borrel was waarbij het als fijn werd ervaren dat er een dispuut dat er zat vertrok. Hij vraagt hoe
1021 het bestuur de wisselwerking met deze disputen ziet.

1022 Jeroen Mooijman zegt dat disputen vaste dagen hebben waarop ze gebruik maken van het café. Hij
1023 zegt dat dit in principe samen met onze activiteiten kan tenzij de disputen een bijzondere activiteit
1024 hebben. Hij zegt dat dit toevallig het geval was bij de desbetreffende borrel. Hij zegt dat er
1025 geprobeerd wordt om te voorkomen dat dit conflicteert in de toekomst.

1026 Jelmer Bruurs zegt dat hij denkt dat het kan om er tegelijk aanwezig te zijn. Hij zegt dat hij het
1027 juichen toen het dispuut wegging ongepast vond. Hij hoopt dat er geen problemen qua organiseren
1028 aan vastzitten.

1029 Irene Wilde zegt dat ze de Management Bedrijven Beurs een leuk idee vindt. Ze zegt dat er wel voor
1030 gezorgd moet worden dat ismus niet ondersneeuwt bij andere verenigingen. Ze zegt dat de
1031 verdeling van het bedrag ook belangrijk is. Ze zegt dat ook in het promotiebeleid duidelijk moet
1032 blijken dat het goed is voor ismi om te komen.

1033 Boris de Geest zegt dat in de vergadering is besproken dat er elke partij evenveel bedrijven regelt.

1034 Jordi Uijens vraagt hoe de Management Bedrijven Beurs georganiseerd is, wie er in de organisatie
1035 zitten en wat de datum is.

1036 Boris zegt dat er een datum geprikt is in februari. Hij zegt dat er 4 commissarissen externe
1037 betrekkingen in zitten en één voorzitter.

1038 Tomas Jochoms zegt dat hij Boris de Geest wil meegeven om de membercard actief te promoten en
1039 te gebruiken voor acties.

1040 Irene Wilde voegt daar aan toe dat er ook bij leden gepolst moet worden in wat voor acties ze
1041 geïnteresseerd zijn.

1042

1043 *Pagina 28*

1044 Jordi Uijens zegt dat vrienden van ismus ook de mail met daarin de uitnodiging van de ALV hebben
1045 ontvangen.

1046 Erik Stoelinga zegt dat het niet de bedoeling is dat ze deze krijgen. Hij zegt dat dit automatisch
1047 gebeurd is via conscribo.

1048 Tomas Jochoms zegt dat het mogelijk moet zijn om dit te vermijden.

1049 Erik Stoelinga zegt dat hij daar voor zal zorgen.

1050 Lars Meijer zegt dat in het beleidsplan staat dat vrienden van ismus de ismail krijgen dus dat de
1051 uitnodiging van de ALV dan ook niet uitmaakt.

1052 Jeroen Mooijman zegt dat de ismail meer is om ze op de hoogte te houden terwijl een uitnodiging
1053 echt specifiek voor leden bedoeld is en dus niet-stemgerechtigden niet uitgenodigd dienen te
1054 worden.

1055 Lars Meijer zegt dat vrienden van ismus de stukken waarschijnlijk alsnog kunnen inzien op de site.

1056 Irene Wilde zegt dat je als vriend van ismus wel nog naar activiteiten mag komen maar dat je geen
1057 stemrecht hebt op de ALV.

1058 Jeroen Dols zegt dat vrienden van ismus wel mogen komen bij ALV's.

1059 Jelmer Bruurs zegt dat ze wel mogen komen maar geen stemrecht hebben.

1060 Jordi Uijens zegt dat de ALV moet instemmen met de komst.

1061

1062 *Pagina 29*

1063 Jeroen Dols zegt dat hij het een mooi stuk vindt.

1064 Thomas de Jong zegt dat er een grammaticale fout instaat maar dat het verder een mooi stuk is.

1065 Jeroen Mooijman zegt dat de fout zal worden aangepast.

1066

1067 *Geheel*

1068 Jordi Uijens zegt dat hij het een mooi stuk vindt, dat er een paar summiere stukjes in staat maar dat

1069 deze vooral bij de halfjaarlijkse ALV belangrijk zijn. Hij zegt dat hij voor het plan gaat stemmen.

1070 Tomas Jochoms zegt dat uit het beleidsplan een mooie ambitie blijkt, vooral met de ideeën van de

1071 ALV erbij. Hij zegt dat hij hoopt dat deze plannen dan ook worden doorgezet en dat hij hier

1072 vertrouwen in heeft. Hij feliciteert het bestuur met een mooi beleidsplan.

1073

1074 **Stemming beleidsplan XIXe bestuur**

1075 Jeroen Mooijman leest de stemprocedure voor

1076 Jet Dunnewind leest het quorum voor

1077

1078 **Stemgerechtigden aanwezig: 19**

1079 **Stemgerechtigden machtigingen: 6**

1080 **Totaal: 25 stemgerechtigden**

1081

1082 **Voor: 19**

1083 **Tegen:**

1084 **Onthouding: 6**

1085

1086 Tomas Jochoms zegt dat hij graag voor het halfjaarlijkse verslag een geupdate versie van het

1087 beleidsplan op de site ziet.

1088 Jeroen Mooijman zegt dit toe.

1089

1090 **Bespreking begroting XIXe bestuur**

1091 Jet Dunnewind leest enkele mededelingen met betrekking tot de begroting voor:

1092 - In de inleiding op blz. 2 staat: €1108,- dit moet €1153,49 zijn.

1093 - In de balans op blz. 6 staat bij onvoorziene uitgaven €601,03. Dit moet €605,98 zijn.

1094 - Op blz. 17 staat dat de faculteitssubsidie is begroot op het bedrag van vorig jaar, na het

1095 sturen van de begroting is bekend geworden hoeveel deze bijdrage dit jaar is. Dit is €2853.

1096 Dit is 72 euro minder dan begroot.

1097 - Onder het kopje onvoorziene uitgaven op blz. 17 staat het getal €611,23 dit moet ook

1098 €605,98 zijn.

1099 - Op blz. 11 onder het kopje website staat dat hier 105 euro, het oude bedrag, voor begroot

1100 is. Dit gaat dit jaar na de verhuizing in totaal €51,72 kosten dus dit valt lager uit dan begroot.

1101 Volgende jaren gaat dit tezamen 78,32 euro kosten.

1102

1103 Lars Meijer zegt dat hij snapt dat Jet dit meedeelt en dat het netjes is maar volgens hem is het niet

1104 nodig.

1105 Jeroen Dols zegt dat hij het juist fijn vindt dat het gezegd werd.

1106

1107 *Pagina 2*

1108 Tomas Jochoms vraagt waarom er meer geld naar de Career Day gaat.

1108 Jeroen Mooijman zegt dat het over extra geld gaat dat vrijkomt door het meerjarenplan en dat het
1109 daarom zo gezegd wordt.

1110 Tomas Jochoms zegt dat hij dit snapt, maar dat hij zich afvraagt waarom het dan hetzelfde bedrag is.
1111 Jet Dunnewind zegt dat dit bedrag hetzelfde is als vorig jaar.

1112

1113 *Pagina 4*

1114 Lars Meijer zegt dat de post boekhouding twee keer genoteerd staat, zowel bij de ict als bij de
1115 administratie.

1116 Jet Dunnewind zegt dat deze maar een keer betaald wordt en dat dit dus een fout is.

1117 Lars Meijer zegt dat er dan dus 132 euro meer te verdelen is. Hij stelt voor om dit samen te doen.

1118 Mike van Diemen vraagt of het totaalbedrag vanuit Conscribo is overgenomen of dat dit de
1119 begroting is.

1120 Jet Dunnewind zegt dat er gewoon 132 euro te veel aan lasten is begroot.

1121 Tomas Jochoms vraagt of deze 132 euro dan aan het extra uit te geven bedrag wordt toegevoegd
1122 wordt.

1123 Jet Dunnewind zegt dat hier later op teruggekomen wordt.

1124 Jeroen Mooijman zegt dat het een feit is dat dit bedrag nog uitgegeven kan worden. Hij stelt voor
1125 om hier later op terug te komen en eerst andere dingen te bespreken.

1126

1127 *Pagina 5*

1128 Tomas Jochoms zegt dat de post RAGweek op 0 euro staat maar dat er staat dat de winst de kosten
1129 dekt. Hij vraagt of ismus dus kosten maakt.

1130 Jordi Uijens zegt dat je als ismus zijn dingen inkoopt maar de kosten hiervan met de verkoop weer
1131 wegspeelt.

1132 Tomas Jochoms vraagt of dit uitgebreider kan worden beschreven.

1133 Jeroen Mooijman zegt dat dit zal gebeuren.

1134 Lars Meijer zegt dat we het eigenlijk meer moeten hebben over de cijfers en niet de toelichting
1135 ervan.

1136

1137 *Pagina 7*

1138 Mike van Diemen zegt dat bij inventaris een nieuw koffiezetapparaat staat. Hij zegt dat hij hier
1139 tevreden mee is maar dat hij zich afvraagt of de nieuwe koffiethermoskan ook koud houdt.

1140 Jet Dunnewind zegt van niet.

1141 Jordi Uijens zegt dat het accessoire budget altijd 200 euro is. Hij zegt dat dit eigenlijk nooit echt op
1142 gaat en zegt dat het bestuur ervoor moet zorgen dat dit wel opgaat. Hij zegt dat als de commissie
1143 het niet mocht regelen het bestuur dit dan maar moet doen.

1144 Lars Meijer vraagt wat het argument is voor het verhoren van de bijdrage voor bestuurskleding. Hij
1145 vraagt waarom het huidige bestuur meer moet krijgen dan het vorige bestuur.

1146 Jeroen Mooijman zegt dat het bestuurspak hoort bij een professionele uitstraling van de vereniging.
1147 Hij zegt dat 100 euro nog steeds krap is aangezien dit nog niet de kosten dekt, ook al weet je als
1148 bestuurslid zijnde dat je kosten gaat maken natuurlijk. Hij zegt dat je het pak ook koopt in naam van
1149 de vereniging en dat het daarom belangrijk is om die post te verhogen om zo de uitstraling te
1150 kunnen waarborgen.

1151 Lars Meijer zegt dat hij op zich de kleding er vorig jaar ook goed uit vond zien. Hij zegt dat je als
1152 bestuur ook bestuursmaanden hebt. Hij vindt dat het meeste geld naar de leden moet gaan.

1153 Jelmer Bruurs zegt dat er al een flink bedrag naar de leden gaat en dat er wel 20 euro extra vanaf
1154 kan. Hij zegt dat het bestuur ook leden zijn en wel de meest hardwerkende leden van dit jaar.
1155 Pol Muffels zegt dat de bedrukking er goed uitziet en dat het alleen maar beter is als er meer budget
1156 is aangezien je kiest voor de professionaliteit. Hij zegt dat hij de argumentatie beter vindt vanuit dat
1157 punt dan vanuit het punt dat het geld kost.
1158 Jeroen Mooijman zegt dat dit zal worden aangepast.
1159 Jordi Uijens zegt dat hij het er mee eens is om de argumentatie aan te passen. Hij vraagt zich af of dit
1160 bedrag een maximumbedrag is.
1161 Irene Wilde zegt dat dit niet aan de ALV maar aan de begroting van volgende besturen is.
1162 Jeroen Dols vraagt of het bestuur op de hoogte was van de semi-motie die op een vorige ALV is
1163 gehouden om het bedrag te verhogen, waar de ALV tegen heeft gestemd.
1164 Jeroen Mooijman zegt dat hij aanwezig was bij de betreffende ALV maar dat het toen vooral om de
1165 situatie van toen versus een nieuwe situatie ging.
1166 Lars Meijer zegt dat je bestuursbeurzen hebt waaruit het pak betaald kan worden en dat hij niet wilt
1167 dat het verder verhoogt wordt.
1168 Jeroen Mooijman zegt dat het meegegeven wordt aan het volgende bestuur. Hij zegt dat het
1169 collegegeld voor het jaar uitloop dat een bestuursjaar je bezorgd al duurder is dan de bestuursbeurs
1170 die je krijgt.
1171 Pol Muffels zegt dat een percentage wellicht meer zin heeft aangezien het concreter is.
1172 Tomas Jochoms zegt dat onderaan de pagina staat dat er is gekozen voor 42 bekers. Hij vraagt zich af
1173 waarom er is gekozen voor 42.
1174 Jet Dunnewind zegt dat ze dit een mooi aantal vond.
1175
1176 *Pagina 8*
1177 Lars Meijer zegt dat hij 20 euro te weinig vindt voor de post presentjes aangezien er ook presentjes
1178 gekocht moeten worden voor sprekers.
1179 Jeroen Mooijman zegt dat dit niet onder deze post valt zoals ook wordt uitgelegd.
1180 Lars Meijer zegt dat hij de post alsnog zou verhogen aangezien presentjes zoals bijvoorbeeld voor de
1181 statutencommissie hier ook onder kunnen vallen.
1182 Jeroen Mooijman zegt dat dit meegenomen wordt en dat dit eventueel voor eigen kosten van het
1183 bestuur zal zijn.
1184
1185 *Pagina 11*
1186 Tomas Jochoms vraagt of het bedrag voor de website nu rond de 80 euro is.
1187 Jet Dunnewind zegt ja.
1188
1189 *Pagina 12*
1190 Mike van Diemen zegt dat vorig jaar tegen een maximumbijdrage voor de reis is besloten. Hij vraagt
1191 zich af waarom dit er nu wel instaat.
1192 Jeroen Mooijman zegt dat dit vooral is gedaan om de toegankelijkheid hoog te houden, en omdat er
1193 meer subsidie beschikbaar is. Het is de bedoeling dat er zoveel mogelijk leden meegaan, ook al is
1194 hun budget niet zo groot.
1195 Mike van Diemen zegt dat het vooral niet te doen was qua bestemming. Hij zegt dat het klopt dat er
1196 nu meer subsidie is maar dat dit marginaal is waardoor er financieel gezien nauwelijks iets
1197 veranderd. Hij vraagt wat nu echt een zwaarwegend argument is dat die beslissing teruggedraait.

1198 Jeroen Mooijman zegt dat dit toch echt de toegankelijkheid is.

1199 Jelmer Bruurs zegt dat hij de verhoging van de subsidie eerder significant dan marginaal vindt.

1200 Jet Dunnewind zegt dat de regelgeving veranderd is en dat daardoor het exacte verschil niet uit te rekenen is.

1201

1202 Mike van Diemen zegt dat het verschil op de reisbegroting geen verschil maakt qua bestemming. Hij

1203 zegt dat dit dus geen reden is om de aangenomen motie te veranderen.

1204 Pol Muffels zegt dat de actieradius deels van belang was maar ook het aantal mensen dat meegaat

1205 belangrijk is. Hij zegt dat de autonomie van de commissie gewaarborgd moet worden en dat door

1206 een maximumbedrag lost te laten de commissie meer vrijheid heeft.

1207 Jordi Uijens zegt dat discussie niet per se over de bestemming moet gaan omdat dan dezelfde

1208 discussie opnieuw gevoerd wordt. Hij zegt dat het voorbarig is om nu een keiharde grens te stellen.

1209 Hij zegt dat toegankelijkheid een ding is maar dat als de bestemming interessanter wordt het aantal

1210 mensen dat meegaat ook toeneemt.

1211 Jelmer Bruurs zegt dat door de verhoging van de subsidie ook andere bestemmingen bereikt kunnen

1212 worden.

1213 Mike van Diemen zegt dat verhoging van de subsidie wel een bijdrage kan leveren maar dat als je als

1214 bestuur een harde grens stelt je de commissie beperkt, wat ongewenst is.

1215 Jeroen Mooijman zegt dat hij voorstelt om maximumbedrag te veranderen in streefbedrag.

1216 Mike van Diemen vraagt waar het bedrag van 400 euro vandaan komt.

1217 Jeroen Mooijman zegt dat dit een redelijke prijs was vergeleken met resultaten uit het verleden.

1218 Lars Meijer zegt dat hij het eens is met het bestuur dat er een maximumbedrag mag worden

1219 ingesteld. Hij zegt dat beleid altijd herzien kan worden. Hij zegt dat als dit de beslissing is dit maar

1220 geaccepteerd kan worden. Hij zegt dat de discussie nu iets te ver gaat.

1221 Tomas Jochoms zegt dat de samenvatting van de discussie is dat maximumbijdrage een verkeerd

1222 woord is. Hij zegt dat hij streefbedrag beter vindt passen. Hij raadt het bestuur aan om met experts

1223 samen te gaan zitten en kijken wat de mogelijkheden zijn.

1224 Jordi Uijens zegt dat hij Lars maar dat er een aangenomen motie van vorig jaar van tafel geworpen

1225 wordt met een argument dat de motie heeft weggevaagd dus dat dit niet klopt.

1226 Jeroen Mooijman zegt dat als het veranderd wordt in streefbedrag het wel klopt.

1227 Mike van Diemen vraagt of dit dan ook zo gecommuniceerd gaat worden naar de commissie.

1228 Jeroen Mooijman zegt van wel.

1229 Jelmer Bruurs meldt dat hij voor het streefbedrag is maar tegen enkele eerder genoemde

1230 argumenten.

1231 Jeroen Dols zegt dat wanneer de term gewijzigd wordt naar streefbedrag of niet gewijzigd wordt hij

1232 een amendement wil indienen.

1233 Jeroen Mooijman zegt dat hij dat dan maar moet doen.

1234

1235 **Jeroen Dols dient het volgende amendement in: de laatste alinea op bladzijde 12 onder het kopje**

1236 **“ismus reis” weghalen.**

1237

1238 Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit

1239 Jet Dunnewind noemt de wijzigingen in het quorum

1240

1241 **Aanwezig: 18**

1242 **Machtigingen: 5**

- 1243 **Totaal: 23**
- 1244
- 1245 **Voor: 6**
- 1246 **Tegen: 7**
- 1247 **Onthouding: 10**
- 1248
- 1249 Jeroen Mooijman doet de toezegging dat maximumbedrag wordt veranderd in streefbedrag.
- 1250
- 1251 *Pagina 15*
- 1252 Pol Muffels vraagt of het bedrag voor internationalisering nieuw is of niet.
- 1253 Jeroen Mooijman zegt dat het niet nieuw is maar gewoon nooit gebruikt wordt. Hij zegt dat het
- 1254 bestuur van plan is om dit wel te doen bij de (pre-)mastercommissie of een excursie.
- 1255 Pol Muffels zegt dat hij moeite heeft met de regel “in overleg met de vakgroep bespreken hoe het
- 1256 geld het best uitgegeven kan worden”, aangezien het nu net lijkt alsof het een taak en het geld van
- 1257 de vakgroep is terwijl het ons geld is.
- 1258 Jeroen Mooijman zegt dat dit wordt aangepast.
- 1259
- 1260 *Pagina 16*
- 1261 Jeroen Dols vraagt of er vanaf nu geen leden meer bijkomen.
- 1262 Jet Dunnewind zegt ja
- 1263 Lars Meijer zegt dat hij het zonde vindt om 15 leden minder te begroten voor leden die niet betalen.
- 1264 Jet Dunnewind zegt dat ze is aangeraden door haar voorganger om dit te doen.
- 1265 Lars Meijer zegt dat hij het nog steeds een beetje raar vindt.
- 1266
- 1267 *Geheel*
- 1268 Lars Meijer zegt dat hij het een goed stuk vindt, maar dat hij de balans mist. Hij vraagt of die
- 1269 toegevoegd kan worden.
- 1270 Jet Dunnewind zegt dat dit gedaan zal worden.
- 1271 Pol Muffels zegt dat hij het een keurig stuk vindt. Hij vindt dat er goede keuzes gemaakt zijn en met
- 1272 de opmerking over de internationalisering erbij is het keurig.
- 1273 Mike van Diemen zegt dat het vraagstuk van de 132 euro er nog is.
- 1274 Jeroen Mooijman zegt dat dit terug zal komen.
- 1275 Tomas Jochoms zegt dat hij het een goed stuk vindt maar dat de 132 euro nog wel moet worden
- 1276 uitgegeven.
- 1277 Jeroen Mooijman zegt dat er niet de tijd is om op deze ALV nog te beslissen waar de 132 euro aan
- 1278 uitgegeven zal worden. Hij zegt dat een optie is dat het bestuur zelf beslist wat ermee gedaan zal
- 1279 worden en dat dit vervolgens z.s.m. gecommuniceerd wordt.
- 1280 Irene Wilde zegt dat er ook pas op de halfjaarlijkse een voorstel gedaan kan worden over de
- 1281 besteding.
- 1282 Mike van Diemen zegt dat in Cuijk hetzelfde is gedaan, daar is het bedrag onder “nieuw beleid”
- 1283 geschaard. Hij stelt dit voor om dit ook nu te doen en dan op de halfjaarlijkse in te vullen wat het
- 1284 nieuwe beleid precies inhoudt.
- 1285 Jeroen Mooijman zegt dat dit een goed idee is en dat dit gedaan zal worden.
- 1286
- 1287 **Stemming begroting XIXe bestuur**

1288 Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit

1289 Jet Dunnewind leest het quorum voor

1290

1291 **Aanwezig: 18**

1292 **Machtigingen: 5**

1293 **Totaal: 23**

1294

1295 **Voor: 18**

1296 **Tegen: 0**

1297 **Onthouding: 5**

1298

1299 Mike van Diemen zegt dat er nog 3 agendapunten staan die niet super nuttig zijn en dat hij hier geen

1300 extra ALV voor wilt.

1301

1302 **W.V.T.T.K**

1303 Geen punten besproken

1304

1305 **Rondvraag**

1306 Lars Meijer vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de lange avond en of hij het bestuur succes mag

1307 wensen.

1308 Pol Muffels vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur succes mag wensen.

1309 Mike van Diemen vraagt of hij zich mag aansluiten bij wat er eerder gezegd is.

1310 Irene Wilde vraagt of zij zich mag aansluiten bij wat er eerder gezegd is.

1311 Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken, of hij Erik succes mag wensen met de uitwerking van

1312 de notulen en of Jeroen een verhaal van 15 woorden wil vertellen over PEC-Vitesse.

1313 Jelmer Bruurs vraagt of hij zich mag aansluiten bij wat er eerder gezegd is.

1314 Tomas Jochoms vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij Erik succes mag wensen

1315 met de uitwerking van de notulen.

1316 Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur succes mag wensen

1317 met de wijzigingen.

1318 Vera Koppelman vraagt of ze zich mag aansluiten bij wat er eerder gezegd is.

1319 Maikel Janssen wenst het bestuur succes.

1320 Thomas de Jong vraagt of hij zich mag aansluiten bij wat er eerder gezegd is en of er een

1321 vertrouwenspersoon is.

1322 Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij iedereen de groetjes van Famke

1323 mag doen.

1324 Fenne Saalmink vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Jet mag feliciteren met de

1325 aannahme van de begroting, of ze zich bij Rose mag excuseren voor het 21 diner, of ze Jet mag vragen

1326 of er een breiclub gevormd wordt, en of ze het bestuur mag feliciteren.

1327 Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV.

1328 Rose Snijders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze tegen Fenne “boeien ruurd”

1329 mag zeggen.

1330 Jet Dunnewind vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze op het idee van een breiclub

1331 ja mag antwoorden.

1332 Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV.

- 1333 Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en vertelt 15 woorden over PEC-
1334 Vitesse.
1335
1336 **Sluiting**
1337 Jeroen Mooijman sluit de vergadering om 02:00